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OK ZKS Velenje 

Več vezi 
s kosovskimi delavci 

O uresničevanju sklepov 
Centralnega komiteja Zveze 
komunistov Jugoslavije, na-
menjenih razvoju socialisti-
čnega samoupravljanja, brat-
stva in enotnosti in sožitja na 
Kosovu, so razpravljali tudi 
na občinskem komiteju Zveze 
komunistov Velenje. 

Zagovarjajo slovensko usmeri-

tev, da je treba graditi pomoč 

Kosovu predvsem na ekonom-

skem področju. Čeprav je naši 

republiki velikokrat očitano, da 

na tem področju malo naredimo, 

se lahko pohval imo kar z 61. 

skupnimi projekti, ki j ih imata 

slovensko in kosovsko gospodar-

stvo in vanje se vključuje tudi 

naša občina. Ob razpravi na 

predsedstvu O K Z K S Velenje 

kako bi to sodelovanje še poglo-

bili, je predstavnik Gorenja Her-

man Rigelnik predlagal, da bi bi-

lo dobro, če bi povabili strokov-

njake in delavce s Kosova, da 

preživijo določen čas v našem 

delovnem okolju. Tako bi spo-

znali naš delovni proces, naše 

delovne navade, naša prizadeva-

nja za dosego čim boljših rezul-

tatov . . . in seveda tudi naše ži-

vljenje. 

O K Z K S Velenje je zbral tudi 

podatke o številu občanov in de-

lavcev, ki so začasno in stalno 

prijavljeni v občini Velenje, o 

članih Z K albanske narodnosti 

ter o organizacijah združenega 

dela, ki sodelujejo z gospodar-

stvom Kosova. Vzpostavili so 

redne stike s člani Z K albanske 

narodnosti, da bi tako dosegli 

njihovo večjo obveščenost in 

aktivnost v Zvezi komunistov. 

Dogovorili so se tudi, da z delav-. 

ci iz te pokrajine vsaj enkrat let-

no pripravijo razgovore, na kate-

rih bodo analizirali uresničeva-

nje družbeno dogovorjenih mini-

malnih ekonomskih, socialnih in 

kulturnih standardov delavcev. 

Še posebej bodo izpostavili pro-

blematiko delavcev, ki delajo po-

godbeno pri raznih kooperantih. 

(mz) 

Občinska organizacija Rdečega križa Velenje 

Marljivi aktivisti 
in vrsta uspešnih akcij 

Brez neumornega in vestnega 

dela mnogih aktivistov v krajevnih 

skupnostih, nekaterih organizaci-

jah združenega dela ter mladih 

članov po osnovnih šolah velenj-

ske občine občinska organizacija 

Rdečega križa ne bi mogla tako 

uspešno izvesti vrste nalog kot jih 

je-
Takšne so uvodne besede po-

ročila o delu skupščine občinske 

organizacije Rdečega križa Vele-

nje v preteklem letu. Prav na 

vseh področjih, pa naj si gre za 

zdravstveno vzgojo in izobraže-

vanje, prvo pomoč, solidarnost 

in socialno varnost, dejavnost 

mladih članov in mladine, da ne 

omenjamo posebej krvodajal-

stva, beležijo lepe uspehe. Tudi 

dolgoletna prizadevanja, da bi 

ustanovili te človekoljubne orga-

nizacije v samem mestu Titovem 

Velenju, so lani obrodila bogate 

sadove. Kar v petih krajevnih 

skupnostih so ustanovili kraje-

vne organizacije Rdečega križa. 

Gotovo je ob tem odveč poudar-

jati, da marljivo delajo prav vse 

komisije in odbori pri občinski 

človekoljubni organizaciji, saj 

drugače nenačrtovane akcije kot 

je »solidarnost na delu« ne bi ta-

ko uspela kot je. Aktivisti so za 

pomoč prizadetim zbrali 

3.357.345 dinarjev. Topolščani 

so 416 tisočakov poslali direktno 

prizadeti družini, podobno so se 

odločili tudi člani krajevne orga-

nizacije Rdečega križa Bele vo-

de. »Ne smemo reči, da na po-

dročju skrbi za sočloveka ne bi 

mogli narediti še več. Toda, žal, 

zaradi nerešenih prostorskih te-

žav, pomanjkanja opreme in tudi 

denarja za izvajanje osnovne de-

javnosti, kljub prizadevanjem 

več nismo mogl i« , je med dru-

gim zapisano v poročilu o opra-

vljenem lanskem delu. 

Poleg ustaljenih akcij na po-

dročju zdravstvene vzgoje in izo-

braževanja kot so mesec boja 

proti alkohololizmu in ostalim 

odvisnostim, teden boja proti ka-

jenju, zdravstvenih predavanj na 

željo občanov, so že lani lahko v 

Super model 
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nekaterih krajevnih skupnosti 

Šaleške doline krajani zvedeli 

marsikaj o bolezni aids. Z razni-

mi akcijami, tečaji, seminarji si 

je občinska organizacija Rdeče-

ga križa Velenje prizadevala 

zmanjšati število nesreč doma, 

pri delu, na ces t i , . . . 10, 20 in 80 

urne tečaje prve pomoči je obi-

skalo lani 1084 občanov. 

Na rezultate na področju krvo-

dajalstva smo lahko upravičeno 

ponosni že nekaj let. Kar 4457 

občanov je izkazalo svojo pripra-

vljenost pomagati sočloveku na 

28 krvodajalskih akcijah. Tudi za 

solidarnost in socialno varnost 

lahko zapišemo le spodbudne 

besede. Izvajanje sosedske po-

moči je bila glavna naloga mla-

dih članov. To so izvajali nadvse 

marljivo. 

Kaj zapisati o delovnem pro-

gramu za letos? Poleg stalnih na-

log na že prej omenjenih področ-

j ih , najdemo v njem nove naloge. 

Med njimi naj omenimo pridobi-

vanje občanov za darovanje or-

ganov za zdravstvene namene, 

začetek delovanja postaj Rdeče-

ga križa v nekaterih krajevnih 

skupnostih, izvedba osemurnega 

tečaja socialne pomoči , kviza na 

temo »kaj veš o alkoholizmu in 

ostalih odvisnostih« in še vrsto 

raznih solidarnostnih ter zbiral-

nih akcij. Skratka, za aktiviste 

Rdečega križa tudi v tem letu ne 

bo malo dela. T. Podgoršek 

8. februar 

Letos nekoliko 
drugače 

Delavci Kulturnega centra 

Ivana Napotnika ter občinska 

kulturna skupnost Velenje so po-

skrbeli za malo drugačnno praz-

novanje letošnjega kulturnega 

praznika. 

Prešernovo Zdravljico, ki jo je 

izdala slednja, so na dan samega 

praznika dobili vsi gosti gostin-

skih lokalov v naši občini. V Eri-

ni Zlatici pa so delavci kulturne-

ga centra razstavili faksimilirane 

knjige, v zgornji Nami knjige o 

Prešernu, v Elektrotehni kmečki 

interier prav tako v marketu v 

Šmartnem ob Paki. V ljubljanski 

Nami so pripravili razstavo citer, 

v Železnimi starih razglednic, 

razstavo ob 100 — letnici Ivana 

Napotnika pa so si lahko ogleda-

li vsi, ki so se mudil i v Standar-

du. Zanimiva je bila tudi razsta-

va panjskih končnic v šoštanj-

skem Merxu. 

Titovo Velenje 

Sprejem za 
skupnosti 

Ob koncu prejšnjega tedna 
je predsednik skupščine obči-
ne Velenje Drago Šulek pri-
pravil sprejem za predstavni-
ke verskih skupnosti v naši 
občini. Poleg njega sta se sre-
čanja udeležila še predsednik 
občinske konference SZDL 
Velenje Pankrac Semečnik 
ter predsednik občinskega 
komiteja za družbene dejav-
nosti Janez Zore. 

V medsebojni izmenjavi 
pogledov na aktualna doga-
janja so menili, da je proces 
demokratizacije, ki se v prak-
si počasi uresničuje, v naši 
družbeni skupnosti neusta-
vljiv. Vprašanja, ki se v njem 
porajajo, pa je treba reševati 
v skladu s trenutkom. Potreb-

Prometna (ne)varnost 
Na tiskovni konferenci v 

Ljubljani prejšnji teden so 

predstavniki Republiškega sve-

ta za preventivo in vzgojo v 

cestnem prometu ter Uprava za 

notranje zadeve objavili podat-

ke o prometni (ne)varnosti v 

Sloveniji v lanskem letu. Za-

strašujoče povečanje števila 

prometnih nezgod s telesnimi 

poškodbami ter za skoraj 11 % 

večje število oziroma kar 558 

umrlih na naših cestah terja 

obravnavo varnostne proble-

matike pod »urgentno«. Če ne 

bo stekla široka družbena akci-

ja, m imo dejavnikov, ki so si že 

vrsto let prizadevali za večjo 

varnost v cestnem prometu, bo-

mo lahko ocenili kot vzroke za 

»pomor« v deželi — malomar-

nost politike in odgovornost 

vladnih struktur. V takšnem to-

nu je bilo prikazano stanje za 

minu lo leto, za letošnji januar s 

kar 52 (dvainpetdeset) umrlimi 

na slovenskih cestah pa kaže 

na slabšanje stanja. 

NAŠA TEMA 
O vzrokih bodo stekle po-

drobne analize, vendar pa so v 

grobem znani tudi že manj 

poučenim. Kot je povedal 

predsednik SPV SR Slovenije 

Janez Winkler, »gre že za raz-

mere, ki mejijo na katastrofo 

naroda in ne le družinske tra-

gedije. Medtem ko so na pri-

mer v sosednji Avstriji zmanj-

šali število mrtvih v cestnem 

prometu za 9 %, je tragedija pri 

nas v ofenzivi. Zato je nujno 

združiti politične in strokovne 

sile ter zagotoviti več sredstev 

za vsesplošno akcijo. 

Kot smo poročali v prejšnji 

številki N Č , je bilo na področ-

ju občine Velenje stanje v letoš-

njem januarju, nasproti naved-

bam za Slovenijo, zelo ugodno. 

Ni bilo smrtnih primerov niti 

težjih poškodb. Dejstvo je po-

trebno izkoristiti za nadaljeva-

nje prizadevanj vseh prome-

tnih dejavnikov, še posebej de-

lavcev milice in članov SPV ter 

drugih in se vključiti v akcijo 

» M I N U S 10«. To pomeni de-

lovni in simbolični naslov načr-

tovane vseslovenske akcije 

zmanjšanja števila prometnih 

nezgod s smrtnim izidom za 

10 %. Ker gre za življenja, bi se 

morali odzvati vsi, ki so kakor-

koli udeleženi v politiki, pro-

metu in stroki. 

Jože M I K L A V C 

Počitnice 
brez snega 

Zveza telesno-kuiturnih organi-

zacij občine Velenje je s pomočjo 

drugih klubov pripravila pester 

program počitniških dejavnosti, ki 

pa ga zaradi pomanjkanja snega 

ni uspela v celoti uresničiti. Tako 

ni bilo smučarskega tečaja za za-

četnike v Šaleku in nadaljevalne-

ga v Zavodnjah, prva dva dni v fe-

bruarju pa se je 43 mladih smu-

čarjev udeležilo alpske šole smu-

čanja na Golteh. Tudi šola smu-

čarskega teka v Šentilju in v To-

polšici je odpadla, le nekaj učen-

cev je vadilo suhi tek na rolkah. 

Zaradi visokih temperatur ni bilo 

moč pripraviti drsališča na Kono-

vem, zato tudi te dejavnosti ni bi-

lo. 

Zelo uspelo pa je brezplačno 

prosto plavanje v zimskem baze-

nu, saj se ga je udeležilo 1.600 

učencev osnovnih šol, seveda pod 

nadzorstvom vaditeljev. Uspešna 

je bila zimska rokometna šola, saj 

se je v Rdeči dvorani in telovadni-

ci osnovne šole Antona Aškerca 

zvrstilo kar 197 mladih rokometa-

šev in rokometašic, zanje pa je 

skrbelo 9 vaditeljev šoštanjskega 

in velenjskega rokometnega klu-

ba. Uspel je tudi turnir v namiz-

nem tenisu. 

Posebej velja omeniti tudi pio-

nirsko olimpiado, ki jo je v Rdeči 

dvorani organiziralo društvo pri-

jateljev mladine krajevne skupno-

sti Edvarda Kardelja, seveda v so-

delovanju z občinsko zvezo. Ude-

ležilo se je je 90 tekmovalcev, po-

merili pa so se v različnih šaljivih 

igrah. Skratka bilo je veselo. 

Uspele pa so tudi vse ostale pri-

reditve, ki j ih je v sodelovanju s 

številnimi izvajalci pripravila ob-

činska zveza prijateljev mladine. 

Občina Mozirje 

Podelili zlate plakete 
Prireditve ob mesecu kulture v 

občini Mozirje so se pričele kon-

cem prejšnjega tedna, osrednja 

slovesnost pa J e bila v soboto 

zvečer v Novi Štifti. Ob bogatem 

kulturnem sporedu, za katerega 

so poskrbeli gostitelji, je udele-

žencem spregovoril predsednik 

skupščine kulturne skupnosti ob-

čine Mozirje Lojze Plaznik. Ob 

že kar kritičnih materialnih po-

gojih za kulturno dejavnost je 

posebej poudaril in pohvalil za-

res bogato kulturno dejavnost v 

Gornj i Savinjski dol ini , ki v naj-

večji meri temelji na ljubiteljstvu 

in prizadevnosti številnih posa-

meznikov in društev. 

Na slovesnosti so podelili tudi 

letošnje zlate plakete s priznanji, 

ki j ih najprizadevnejšim posa-

meznikom in organizacijam po-

deljujeta kulturna skupnost in 

zveza kulturnih organizacij obči-

ne Mozirje. Letos so j ih prejeli: 

Franja N A R A L O Č N I K iz Smi-

hela, Jure R E P E N Š E K iz Mozir-

ja, K N J I Ž N I C A Mozirje, Dani-

ca SEVER iz Nazarij, Fanika 

P O Z N I Č iz Bočne, Matija NAD-

V E Ž N I K iz Nove Štifte in Dar-

ko ATELŠEK z Rečice ob Savi-

nji. 

Kulturne prireditve v vsej ob-

čini se bodo vrstile vsak petek, 

soboto in nedeljo do 5. marca, 

ko bodo mesec kulture sklenili s 

koncertom učencev glasbene šo-

le in delavske godbe na pihala. 

Predstave so namenjene izmenja-

vi med posameznimi kraji, zaje-

majo pa prav vse oblike kultur-

nega ustvarjanja v mozirski obči-

ni. 

Že v nedeljo popoldne je bil v Mo-
zirju koncert domačih mešanega in 
moškega pevskega zbora ter dekliške-
ga zbora iz Nazarij, med prireditvami 
za konec tega tedna pa velja omeniti 
novo premiero znane gledališke sku-
pine prosvetnega društva Gornji grad 
in koncert pevskih zborov v Novi 
Štifti. j. p 

predstavnike verskih 

ne pa bo tudi veliko strpnosti 
na obeh straneh. Med načeli 
demokratizacije ne more biti 
globokih protislovij, sploh 

ob dejstvu, da imajo tako eni 
kot drugi fronto skupnih na-
log to pa je usvariti srečno in 
boljše življenje človeka, (tp) 
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Z Gorenjem do uspešne sanacije 
Elektrokovinarska oprema 

V času ukrepa družbenega varstva se je v delovni organizaciji Elek-
trokovinarska oprema marsikaj spremenilo, to pa nikakor ne pomeni, 
da so iz krize že »izplavali«. Problemov je še vedno toliko, da jih le stež-
ka obvladujejo. 

Zgornjesavinjska turistična zveza 

Podatki 
so zaskrbljujoči 

Kljub temu ocenjujejo, da bo-
do poslovno leto 1987 zaključili 
zadovoljivo. Na to imata vseka-
kor največji vpliv močno poveča-
na proizvodnja in prodaja. V pri-
merjavi z letom 1986 so proiz-
vodnjo realno povečali kar za 
okoli 27 odstotkov. Pohvalijo se 
lahko tudi s kar za četrtino večjo 
produktivnostjo. Ob začetku 
ukrepa družbenega varstva je bi-
lo v tem kolektivu zaposlenih 
940 delavcev, zdaj jih je okoli 
885. Z dobro organizacijo jim je 
torej uspelo, da so proizvodnjo 
povečali kljub manjšemu številu 
zaposlenih. Močno so si prizade-
vali, da bi povečali izvoz. To jim 
je v veliki meri tudi uspelo. Leta 
1986 so zabeležili za okoli 600 ti-
soč dolarjev izvoza, lani za okoli 
milijardo 200 tisoč dolarjev. Ven-
dar pa s tolikšno količino proda-
je na tuje še vedno niso zadovolj-
ni, saj ocenjujejo, da bi bila lah-
ko vsaj še za enkrat večja. V tem 
času intenzivno obdelujejo zuna-
nje trge. Na novo so se usmerili 
na Japonsko, njihove izdelke še 
testirajo (Japonci so zelo zahte-
vni kupci), za prodajo pa se do-
govarjajo še z nekaterimi novimi 
kupci v Zahodni Nemčiji, Fran-
ciji, Italiji, na Češkoslovaškem in 
na Madžarskem. Njihova glavna 
izvozna programa sta strešna ok-
na in stopnica. Z njuno kako-
vostjo se lahko postavljajo ob 
bok zahtevnejšim evropskim pro-
izvajalcem. 

Kot so povedali naši sogovor-
niki predsednik začasnega kole-
gijskega organa Andrej Greben-
šek, član za splošno in organiza-

Še enkrat 

V vašem glasilu je bil, dne 7. 1. 
1988 objavljen članek z' naslovom: 
Prostor, okolje, preskrba, kjer opisu-
jete tudi delo in odnose v naši poslo-
valnici Nazarje. Delavski svet je na 
svoji seji, dne 22. I. 1988 obravnaval 
ta zapis in sprejel sklep, da moramo 
ustrezno pojasniti in s tem odgovoriti 
na nekatere neobjektivnc navedbe: 

1. Pisec, oziroma njegov zagovor-
nik trdi, d a j e izbira živil nezadovolji-
va, nič pa ne pove kateri so tisti arti-
kli, ki bi jih naj naša poslovalnica po-
nudila. Veseli bi bili te pobude! 

2. Ni res, da sveže meso dobavlja-
mo enkrat tedensko. To zvrst mesa 
dobavljamo ob torkih in četrtkih. Res 
pa je, da se tu pojavlja občasna kriza, 
zaradi krize v živinoreji. Res pa je tu-
di, da so naše poslovalnice nudile 
sveže meso, ko ga marsikje v Sloveni-
ji ni bilo. Skupaj z Z K Z Mozirje ima-
mo namreč dogovorjeno s klavnico v 
Trbovljah, da v Savinjsko dolino do-
bavlja vsaj toliko mesa, kot je bilo tod 
odkupljene živine. 

3. V ponudbi kruha pa je zadeva 
zelo nepredvidljiva. Poslovalnica na-
roča dnevno sveži kruh po spoznanih 
kriterijih. Na izjemne in nepredvidlji-
ve dogodke pa ne moremo reagirati 
pravočasno, ker se oskrbujemo iz tu-
kajšnjih privatnih pekarn, ki pa imajo 
tudi skromen asortiman. Voziti kruh 
in druge tovrstne izdelke, pa je sigur-
no predrago. 

4. Zelo težka je obtožba, da imamo 
cene višje kot drugod. Cena je resni-
čno tržna kategorija, vendar ne v na-
ših gospodarskih razmerah, ko večino 
cen določajo državni organi, sploh pa 
artiklom za osnovno življenjsko pre-
skrbo. Cene tam artiklom so enotne. 

P. S. Pripombe o preskromni ponud-
bi v (premajhni) trgovini v Nazarjah ni-
so preko noči zrasle na mojem zeljniku. 
Poslušam jih vsaj že deset let in lahko 
trdim, da niso neobjektivne. Zelo obje-
ktivne so! Ne vem. zakaj tako ogorčen 
odgovor, saj z njim samo potrjujete, 
kar sem napisal i' prispevku, ki pa ga. 
kot kaže. v prvem razburjenju in užalje-
nosti niste prav prebrali niti se niste po-
trudili, da bi razumeli mojo namero. 
Niti slučajno nisem hotel biti zloname-
ren. Sami si želite neposrednega in 
obojestranskega sodelovanja. Potrošni-
ki smo prvi za to. kaj pa vi? Na seji po-
trošniškega sveta ste slišali pripombe, 
nanje ste odgovorili in vaše težave sem 
(žal) s polno mero razumevanja v pri-
spevku omenil. Vse. kar sem napisal, z 
odgovorom samo potrjujete. Trgovina 
je za Nazarje premajhna, dogovarjanje 
z Merxom pa nas potrošnike prekleto 

cijsko področje Silvo Koprivni-
kar, za proizvodnjo Janez Štor-
man ter za razvoj Bojan Penšek, 
bi bili lahko njihovi rezultati še 
veliko boljši, če ne bi nanje v 
zadnjem trimesečju izredno sla-
bo vplivali ukrepi zveznega izvrš-
nega sveta. 

Repromaterial seje močno po-
dražil, cene njihovih izdelkov pa 
so bile zamrznjene. Vse to .je 
spremljal še sezonski značaj nji-
hove proizvodnje in pa seveda 
manjšanje kupne moči. 

Obratna sredstva so bila večni 
problem delovne organizacije 
EKO. Še vedno ga niso odpravi-
li. Ravno zato si prizadevajo, da 
bi kapital čim hitreje obračali, da 
bi imeli kar najnižje zaloge. Vse-
kakor so v veliki meri še vedno 
odvisni od bančnih sredstev, v 
kritičnih trenutkih pa jim je v 
zadnjem obdobju največkrat pri-
skočila na pomoč interna banka 
Gorenja. 

Vzporedno s prizadevanji za 
čim večjo proizvodnjo, so v delo-
vni organizaciji EKO pripravljali 
sanacijski program. Delavcem so 
ga predložili v obravnavo v dveh 
variantah. Ena je predvidevala 
takšno sanacijo, da bi ostal EKO 
samostojna DO, druga pa sana-
cijo EKO v povezavi z Gore-
njem. Za slednjo so se delavci na 
zborih tudi odločili. Njeno bi-
stvo je v programskih usmerit-
vah, ki temelji predvsem na dveh 
programih. Prvi program so stre-
šna okna in podstrešne stopnice, 
drugi pa komponente. Ta pro-
gram bodo obogatili še z novimi 
izdelki, tako elektro kot mehan-

lahko pride do razlik le v pozni ko-
rekciji kar prehitro se spreminjajočim 
cenam. Nič kolikokrat smo cene v le-
tu 1987 mmorali spreminjati zaradi 
spremembe osnovnih cen ali spre-
memb stopenj prometnega davka ipd. 

5. Kaj je T D O »SAVINJA« prido-
bila z vključitvijo v S O Z D M ERX je 
težko odgovoriti, vemo le to, da nam 
sistem zagotavlja zadosti sigurno 
oskrbo, kar ni zanemarljivo, da se do-
govarjamo o združevanju sredstev za 
realizacijo naših programov — po-
treb, kar naj bi zopet izboljšalo po-
nudbo za tukajšnje potrebe, da nada-
lje skupaj definiramo računalniško 
podprt informacijski sistem itd. Rekli 
bi, da za sodelovanje morata biti naj-
manj dva, od sodelujočih pa je odvi-
sna obojestranska akcija. 

6. Strinjamo se, da je trgovina za 
Nazarske potrebe premajhna, vendar 
z lastništvom nismo obremenjeni, kaj-
ti le-to ne sme vplivati na kvaliteto 
ponudbe. Z organi v KS smo proti 
koncu lanskega leta že začeli razgovo-
re o funkciji in samem prodajnem 
programu povečanega objekta. Leto 
1988 naj bi bilo leto, ko bomo dogo-
vorili program za razširitev objekta, 
pa v tej zvezi prosimo prizadete, da se 
aktivno vključijo v njegovo oblikova-
nje. Poskušali pa bomo, da bomo še 
letos realizirali v obstoječem objektu 
diskontno prodajo. 

Žel imo torej neposrednega sodelo-
vanja in prepričani smo, da so naši 
tamkajšnji sodelavci že doslej marsi-
kaj uresničili, radi pa bodo to storili 
tudi v prihodnje, saj se kaže oboje-
stranski interes. Predsednica 

delavskega sveta: 
Fanika Forštner 

malo zanima. Prav zares, od dogovorov 
in obljub ne moremo ne jesti in ne piti. 
Kaj je dolina doslej z Merxom dobila, 
lahko vidite sami v svoji trgovini, še bo-
lje pa. če pogledate skozi okno in vidite 
sosednjo gostilno, ki je prav tako pod 
njegovim »okriljem«. To naj bo torej 
ponudba Nazarij! 

Cene? Res so različne in zares se mi 
skoraj smilite, ko z dneva r dan lepite 
in pišete nove cene. same nič dolžne in 
nič krive. Zakaj ste užaljene? Še pred 
dnevi ste prodajale nedrčke za skoraj 
3.000 (novih) dinarjev ceneje, kot v so-
sednjem Nozirju. Upam. da smo s tem 
razčistili, ali pa še bomo »neposredno 
in obojestransko.« Nismo pa razčistili s 
»piscem, oziroma njegovim zagovorni-
kom«. Zagovornika nimam, ga ne že-
lim in nočem, niti ga potrebujem. Po-
zdravlja vas »pisec«, ki prav vsak dan 
kupuje v vaši trgovini. Jane; Plesnik 

skimi. V veliki meri j ih bodo pro-
izvajali za Gorenje in druge do-
mače proizvajalce, zanimive pa 
so tudi za izvoz. Ta varianta sa-
nacije poleg tega opredeljuje ve-
zavo z Gorenjem v številnih po-
slovnih funkcijah, ki so v tem 
sozdu dobro organizirane. To je 
na primer skupna nabava, pro-
daja preko skupnih izvedb Gore-
nja, servis, raziskave in razvoj in 
pa seveda interna banka. Na ta 
način bodo lahko dosegli večje 
učinke, saj bodo zmanjšali poslo-
vne stroške. 

Zaradi ukinjanja nekaterih 
programov predvideva njihov sa-
nacijski program organiziranje v 
enovito delovno organizacijo. 
Aktivnosti za to že tečejo, prav 
tako pa tudi aktivnosti za vklju-
čitev v sozd Gorenje. Delavci 
E K O so pobudo samoupravnim 
organom in družbenopolitičnim 
organizacijam v Gorenju že dali. 
Seveda pa je treba izdelati še ela-
borat o tej združitvi in morda do-
polniti tudi sanacijski program. 
Upajo, da bodo novo organizira-
nost EKO izvedli še v času ukre-
pa družbenega varstva. 

Kot so povedali naši sogovor-
niki, je bilo torej v E K O v zad-
njih mesecih veliko narejenega, 
ogromno dela pa jih še čaka. 
Vendar ocenjujejo, da so na pra-
vi poti. To dokazujejo tudi njiho-
vi poslovni rezultati. Vsekakor 
pa bo potrebno tudi v bodoče ve-
liko naporov celotnega kolekti-
va. Delavci so doslej dokazali, 
da so pripravljeni za boljši jutri 
tudi na marsikatero odrekanje, 
pripravljeni so bili dodatno dela-
ti ter se prilagoditi zahtevam 
proizvodnje in trga. 

Mira Zakošek 

Mozirje — 
Glede na prostorske razsežno-

sti, naravne in druge pogoje, je 
področje mozirske občine požar-
no zelo ogroženo. Z veliko priza-
devnostjo članov vseh gasilskih 
društev, s pomočjo širše družbe-
ne skupnosti, predvsem pa s soli-
darnostjo in prostovoljnim de-
lom velike večine prebivalcev, ki 
znajo ceniti napore gasilcev v 
posameznih krajih in na ravni 
občine, pa je požarna varnost na 
visoki ravni. Vse to v teh dneh 
ocenjujejo na občnih zborih po-
sameznih društev, končna ocena 
pa bo znana v prihodnjih dneh. 

Kljub vsemu je prva ocena že 
jasna in dokaj razveseljiva. Pred-
lani je bilo v mozirski občini 
enajst požarov, lani pa le dva, če-
prav večjih razsežnosti. Največ 
zaslug za takšno stanje imajo 

Po podatkih, ki so na voljo, je 
bilo lani v Sloveniji 1880 poža-
rov, ki so terjali 23 življenj zaradi 
zastrupitve, materialna škoda v 
družbenem in zasebnem sektorju 
pa seje povzpela na 5 milijard in 
700 milijonov dinarjev. Če te po-
datke primerjamo z letom poprej 
ugotovimo, da je bilo v prete-
klem letu število požarov nekoli-
ko manjše, žal pa še vedno pre-
več, zlasti ob dejstvu, da vsako 
leto namenjamo preventivi več 
pozornosti in da so gasilci tehni-
čno vse bolj opremljeni. 

Požarno varnost v občini Vele-
nje v lanskem letu je ocenil vod-
ja delovne skupnosti sisa za var-
stvo pred požari občine Velenje 
Janko Ramšak: »Ugotavljamo, 
da se lani v velenjski občini šte-
vilo požarov ni bistveno poveča-
lo, porasla pa je materialna ško-
da. Bilo je 25 požarov z veliko 
materialno škodo, največ na za-
sebni lastnini. Nadalje ugotavlja-
mo, da se iz leta v leto ponavlja 
znano dejstvo, da je glavni kri-
vec za večino požarov še vedno 
človek. To velja tudi za Sloveni-
jo. Glavni vzroki so neupošteva-
nje zakonov in predpisov, neved-

V petek popoldne je bila na 
Ljubnem ob Savinji programska 
in volilna skupščina Zgornjesa-
vinjske turistične zveze. Delegati 
so seveda ocenili delo skupščine in 
njenih organov v preteklem ob-
dobju, sprejeli smernice za nadalj-
nje delovanje in izvolili novo vod-
stvo zveze. Po skupščini je ugledni 
slovenski hortikulturni strokov-
njak, direktor Arboretuma Volčji 
potok, inženir Blaž Ogorevc, pre-
daval o urejanju bivalnega okolja, 
naslov predavanja pa je bil »Vrtni 
biseri«. 

Dejavnost Zgornjesavinjske 
turistične zveze je bila tudi v pre-
teklem obdobju usmerjena na tri 
osnovna področja. To so infor-
mativne in propagandne akcije 
za celovito turistično ponudbo 
Gornje Savinjske doline, sveto-
valna pomoč turističnim dru-
štvom pri njihovem delu ter turi-
stično osveščanje in izobraževa-
nje. V poročilu o preteklem delu 
je največ besed znova namenje-
nih nastajanju in delovanju 
skupnega turističnega biroja v 
Mozirju. Ponovni poizkus njego-
ve uveljavitve sega štiri leta na-
zaj, ko je bil podpisan samou-
pravni sporazum o skupnem fi-
nanciranju med vsemi nosilci tu-
ristične in gostinske ponudbe v 
dolini. Sprva je kazalo na naj-
boljše, že po letu dni pa so se po-
javili stari problemi, zaradi kate-
rih sta propadla prejšnja dva po-
skusa ustanovitve skupnega biro-
ja. Podpisniki so se pričeli izmi-

nost, malomarnost, neodgovor-
nost in podobno. Čedalje pogo-
stejši so primeri, ko zagori na 
osebnih avtomobilih, ker lastnik 
nestrokovno opravlja popravila 
in druga dela. V občini Velenje 
smo imeli tudi nekaj začetnih 
gozdnih požarov, ki pa smo jih 
skupaj z občani pravočasno po-
gasili. Tudi otroci s svojo razi-
granostjo, predvsem zaradi igre z 
vžigalicami, povzročijo preneka-
teri požar, ki lahko ima hude raz-
sežnosti, skoraj katastrofalne po-
sledice. V preteklih letih, ko so 
bile hude zime, je bilo tudi več 
požarov zaradi dotrajanosti dim-
novodnih napeljav. Lani takega 
primera ne beležimo. 

Glede na vsakoletno oceno 
stanja požarne varnosti pri nas 
smo zlasti gasilci veliko časa na-
menili preventivnemu delovanju. 
Toda to je veliko premalo, če 
nam pri tem ne pomaga sleherni 
občan. Občani se namreč še vse 
premalo zavedajo kakšne so lah-
ko materialne posledice, da so v 
nevarnosti človeška življenja in 
to prav zaradi malomarnega od-
nosa, ko nam ognjeni zublji v 
trenutku uničijo vsa naša pr i2a -

kati svojim obveznostim, ker ni-
so zaupali načrtovanim dohod-
kovnim učinkom, oziroma pove-
čanemu turističnemu prometu. 
Od petih nosilcev sta ostala le 
dva, Zgornjesavinjska turistična 
zveza in Zgornjesavinjska kme-
tijska zadruga, Turist, Izletnik in 
Obrtno združenje pa so od spo-
razuma odstopili. 

V takšnih razmerah se je zdela 
ponudba Kompasa zelo dobro-
došla. Kompas naj bi v Mozirju 
odprl svojo poslovalnico, ki bi 
zadržala tudi naloge skupnega 
biroja. Znova so bili začetki obe-
tavni, nadaljevanje pa slabše. 

Med vzroki za to je bila tudi 
sprememba deviznega zakona, ki 
je nosilce ponudbe odbijala od 
sodelovanja s Kompasom. Zara-
di zmanjšanega obsega dela je 
poslovalnica izgubila samostoj-
nost in tako je še danes. Zato na 
turistični zvezi razmišljajo o pro-
fesionalnem turističnem pospe-
ševalcu. 

Informativna in propagandna 
dejavnost je omejena tudi s sred-
stvi. Tako so leta 1983 izdali pro-
spekt Gornje Savinjske doline v 
nakladi 100.000 izvodov, konec 
lanskega leta so ga dopolnili in 
ponatisnili v 10.000 izvodih, kot 
prilogo pa dodali natiskane po-
datke o posameznih turističnih 
krajih. Seveda so prispevali sred-
stva tudi za nekaj turističnih pri-
log in sodelovali na turističnih 
sejmih doma in v tujini. Kljub 

devanja in večletno delo. Intere-
sna skupnost za varstvo pred po-
žari, občinska gasilska zveza in 
vseh štirinajst gasilskih društev v 
občini Velenje, skrbimo in bomo 
tudi v bodoče, za nenehno uspo-
sabljanje članstva na področju 
požarne varnosti, tako preventi-
vno, kot operativno. Zavedamo 
se namreč, da je v naši občini v 

vsemu podatki, o številu nočitev 
denimo, niso najbolj razveseljivi, 
prej nasprotno. Najlepše zvenijo 
podatki za »davno« leto 1971, 
ko so našteli 50.000 nočitev. Lani 
jih je bilo okrog 30.000, kar je 
komaj na ravni predvojnih let. 

Še vedno sicer ostaja vprašanje 
dejanskih podatkov, ki jih sporo-
čajo posamezni nosilci, prav raz-
veseljivo pa stanje kljub temu ni. 
Še zlasti če upoštevamo, da tret-
jina nočitev odpade na turistične 
kmetije, druga tretjina na avto-
kamp v Varpoljah, ostala tretjina 
pa na vse druge nosilce. Najbrž, 
da komentar k temu ni potreben. 
Tudi zaradi odnosa Izletnika do 
njegovega doma v Logarski doli-
ni in še zaradi česa drugega. 

Ena redkih svetlih točk je Re-
čica ob Savinji kjer so ustanovili 
novo turistično društvo. Vzrok za 
to je bližnji avtokamp, novi (in 
edini v dolini) tehniški igrišči v 
tem kraju, seveda pa predvsem 
želja krajanov, da vse kar imajo 
povežejo v celoto in ponudijo tu-
ristom, obenem pa poskrbijo za 
lepši videz kraja in okolice. Na-
log za novo vodstvo zveze in za 
vse ostale, ki so kakorkoli pove-
zani s turizmom, je torej znova 
več kot dovolj. 

J. P. 

vsekakor gasilci vseh društev v 
Gornji Savinjski dolini, ki so za-
gotovo lahko zgled vsem ostalim 
društvom in organizacijam. Pre-
ventivna dejavnost je resnično 
na visoki ravni. Samo lani so za 
posamezna gospodinjstva kupili 
200 gasilnih aparatov, v Gor-
njem gradu so kupili sodobno in 
veliko cisterno, plod sodelovanja 
z gasilci iz zahodnonemške obči-
ne Kurten je pet cistern in tehni-
čno vozilo, občinska gasilska 
zveza pa je pridobila komandno 
vozilo. Opremljenost, izurjenost 
in usposobljenost ter nenehna 
pripravljenost gasilcev so pogoj, 
da bodo v mozirski občini požar-
no varnost še naprej krepili, njen 
temelj pa so poleg gasilcev tudi 
prebivalci vseh posameznih kra-
jev, ki skupaj z gasilci in družbe-
no skupnostjo nekajkrat opleme-
nitijo vsak dinar namenjen po-
žarni varnosti. 

j.p. 

proizvodnji vse več zahtevne teh-
nologije, ki je tesno povezana s 
požarno varnostjo. Predvsem gre 
za najrazličnejše hitro vnetljive 
materiale, za les, plastiko, tekoči-
ne in drugo. Tudi strupene teko-
čine, ki jih prevažamo po cestah, 
so lahko zaradi malomarnosti in 
nepazljivosti pri prevozih sila ne-
varne.« B. Mugerle 

Janko Ramšak: »Da bi bilo takšnih prizorov čim manj ali nič« 

»NAŠ ČAS« , glasilo Sociali-
stične zveze delovnega ljudstva 
Velenje, izdaja Center za infor-
miranje, propagando in založ-
ništvo Velenje, cesta Františka 
Foita 10. 

»NAŠ ČAS« je bil ustano-
vljen 1. maja 1965; od 1. janu-

arja 1973 je izhajal kot štiri-
najstdnevnik »Šaleški rudar«, 
kot tednik pa izhaja »Naš čas« 
od I. marca 1973. 

Uredništvo: Stane Vovk (v. 
d. direktor in glavni urednik), 
Boris Zakošek (' odgovorni 
urednik), Milena Krstič-Pla-

ninc, Bogdan Mugerle, Janez 
Plesnik, Tatjana Podgoršek. 
Mira Zakošek (novinarji). 

Izhaja ob četrtkih. 
Sedež uredništva in uprave: 

Titovo Velenje, cesta Františka 
Foita 10, telefon (063) 853-451, 
856-955, ,855-450. Brzojavni na-

slov: Informativni center Vele-
nje. 

Cena posameznega izvoda je 
300 dinarjev. Mesečna naročni-
na 1.100 dinarjev, polletna na-
ročnina za individualne naro-
čnike 6.600 dinarjev, za tujino 
11.200 dinarjev. 

Žiro račun pri SDK, podruž-
nica Titovo Velenje, številka 
52800-603-38482. 

Grafična priprava, korektu-
re, tisk in odprema: Č G P Večer 
Maribor. 

Nenaročenih rokopisov in 
fotografij ne vračamo. 

Za »Naš čas« se po mnenju 
sekretariata za informiranje iz-
vršnega sveta Skupščine SR 
Slovenije, številka 421-1/72 od 
8. februarja 1974 ne plačuje te-
meljni davek od prometa proiz-
vodov. 

»Prostor, okolje, 
preskrba . . .« 

Velenje — človek še vedno glavni krivec požarov 

Požarna varnost v občinah Velenje — Mozirje 

le dva večja požara 

Tudi vaje ob tednu požarne varnosti so sestavni del urjenja in 
usposabljanja 
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Emona KK Ptuj — tozd Tržnica 

Izboljšati založenost 
in kakovost prodaje 

V Emoninem Kmetijskem 
kombinatu Ptuj, tozdu Tržnica v 
Titovem Velenju, so z ustvarjeno 
realizacijo in skupnim prihod-
kom v lanskem letu zadovoljni. 
Kljub padanju kupne moči so 
dosegli pozitivne fizične kazalce. 
V preteklem letu so maja opravi-
li rebalans plana, ob koncu leta 
pa so poslovni rezultati pokazali, 
da so načrt presegli za deset od-
stotkov. Lani je bil promet na 
tržnici za 166 odstotkov večji kot 
leto poprej. Kljub dobrim pro-
dajnim rezultatom pa bo potreb-
na skrajna varčnost na vseh me-
stih, kajti deleži za prodajo živil-
skih potrebščin so zelo nizki. Te-
ga se 39 — članski kolektiv Trž-
nice dobro zaveda, zato bodo vsi 
tudi v prihodnje napeli vse sile, 
da bi bili rezultati gospodarjenja 
kar se da dobri in zadovoljivi. Za 
letos so si ob primerno poveča-
nem načrtu postavili še cilj iz-
boljšati založenost,- pestrost in 
kakovost prodaje s poudarkom 
na strokovni in solidni strežbi. 

Ob vseh teh smelo zastavljenih 
načrtih imajo na Tržnici pripra-
vljen tudi razvojni načrt. Kaj ta 
načrt zajema, je povedal vodja 
velenjske Tržnice Franc Vovk na-
slednje: »Zaostaja nam načrto-
vana realizacija akumulacije na 
katero vplivajo odvisni in neod-
visni stroški, predvsem pa druž-

bene dajatve. Naš plan za razširi-
tev prodajnih.prostorov in prido-
bitev novih prodajnih površin bo 
kljub temu uresničen. Letošnji 
načrt posodobitve obsega razširi-
tev prodajnega prostora samopo-
strežbe in preureditev ribarnice. 
V srednjeročnem načrtu pa ima-
mo načrtovano še prenovo mes-
nice, bifeja in kuhinje ter preure-
ditev neizkoriščenih prostorov v 
prodajne. S tem bi celotni objekt 
Tržnice dobil svojo pravo podo-
bo, tako glede videza v samem 
središču mesta, kot glede funkci-
je preskrbe in prodaje. Zunanja 
tržna dejavnost bo ostala v seda-
njem obsegu in tu bodo lahko 
zasebni kmetijski proizvajalci in 
prodajalci prodajali sadje, zele-
njavo in druge kmetijske proiz-
vode. Ob tem poudarjam, da je 
že skrajni čas, da se trženje na 
Cankarjevi ulici ob plačilnih 
dnevih dokončno reši in ukine. 
Ne le to, da je omenjena prodaja 
vseh mogočih in nemogočih iz-
delkov, največ kiča, skrajno ne-
primerna na tej najbolj prome-
nadni ulici v Titovem Velenju, 
temveč tudi obiskovalcem Tržni-
ce onemogoča normalni prihod 
in odhod, da vijuganja med par-
kiranimi avtomobili, tudi na ulici 
in z vrečkami v rokah, sploh ne 
omenjam.« 

B. Mugerle 

Nekatere neizkoriščene prostore so na Tržnici že preuredili v 
prodajalne, druge pa še bodo 

Tiskarna 

Slabi rezultati gospodarjenja, 
rdeče številke, skrhani odnosi, ne-
disciplina , . . . so bila dovolj zgo-
vorna znamenja, da je nekje hudo 
narobe. Pomanjkanje dela pa je 
mero nezadovljstva še dopolnilo. 

Tako nekako je bilo pred le-
tom dni v Rekovi delovni organi-
zacija Tiskarna. Nujno je bilo 
treba izdelati program ukrepov 
za odpravo motenj v poslovanju 
za vsa področja in jih v praksi tu-
di dosledno izvajati. Po letu dni 
je stanje menda nekoliko boljše. 
V Tiskarni pravijo, da so nekate-
re ukrepe za boljše gospodarje-
nje že uresničili, in da se njihova 
prizadevanja že kažejo: po oce-
nah naj bi lansko poslovno leto 
zaključili pozitivno, druga stvar, 
ki jo je po njihovem mnenju tre-

Le nekoliko 
ba omeniti, je dvig osebnih do-
hodkov. V osmih mesecih lani je 
ta znašal 145 tisoč dinarjev, de-
cembrsko poprečje je bilo že 
okrog 300 tisoč. Eden od ukre-
pov, ki so ga prav tako uresničili, 
je zmanjšanje števila zaposlenih. 
»Novih in novih ukrepov za od-
pravo slabosti pri gospodarjenju 
v naši delovni organizaciji išče-
mo pravzaprav vse od poletja da-
lje in so ti naša stalnica tudi v 
tem letu. Posebnega programa 
nismo sprejemali. Zavedamo se, 
da bomo v tem gospodarskem 
položaju, ki je vsak dan slabši, če 
ne že kritičen, »splavali« in se 
rešili najhujšega le z odgovornim 
in kakovostnejšim delom, izpol-
njevanjem rokov, izboljšanim 
odnosom do naročnikov naših 

bolje 
storitev,. . .« je o prizadevanjih 
delavcev tega kolektiva povedal 
direktor Bruno Zagode. 

Tudi pri snovanju načrtov za 
letos so izhajali iz že prej ome-
njenega programa za odpravo 
slabosti ter razvojnih usmeritev. 
Ob nekaterih še vedno nerešenih 
vprašanjih je pred delavce posta-
vljenih vrsta zelo zahtevnih na-
log. Trg je namreč omejen, kon-
kurenca pa velika. 

Prednostna usmeritev na po-
dročju proizvodnje ostaja poso-
dobitev tehnologije in čimboljše 
koriščenje obstoječih zmogljivo-
sti, nikakor pa ne njihova širitev. 
Kadrovske vrzeli naj bi zapolnili 
predvsem z lastnimi štipendisti, 
medtem ko so prizadevanja na 

področju prodaje usmerili v iska-
nje novih tržišč. Eden od zapisa-
nih ciljev na tem področju pa je 
tudi pridobitev naročnikov, ki so 
se zaradi takšnih ali drugačnih 
težav Tiskarne preusmerili dru-
gam. 

Tolikokrat izrečena in poudar-
jena, predvsem pa željena bese-
da izvoz v kolektivu ni tuja. V 
tem času naj bi bili na kar dobri 
poti, da se z delčkom proizvod-
nje dotaknejo tudi tega področ-
ja. Bolj ali manj na tujih trgih se-
daj nastopajo preko Gorenja. 

Že lep čas si v Rekovi Tiskarni 
prizadevajo okrepiti pripadnost 
delovni organizaciji. Po besedah 
sogovornika se delavci tega po-
mena vse bolj zavedajo. 

Poslej lažje do malih elektrarn 
Ob vseh potokih in strugah v 

Gornji Savinjski dolini, seveda 
tudi drugod, je bilo v »dobrih 
starih časih« veliko žag, mlinov 
in podobnih koristnih objektov, 
ob njih pa skoraj po pravilu tudi 
male elektrarne. Nesmotrno in 
prenagljeno smo njihov gospo-
darski pomen razvrednotili in 
vse skupaj opustili. Počasi, in tu-
di zaradi nuje, prihajamo k pa-
meti in gradimo nove. Zaenkrat 
predvsem male vodne elektrarne, 
čeprav nedorečenosti, ovir in na-
gajanj na začetku te poti tudi ni 
manjkalo. Upajmo, da jih bo v 
bodoče manj, saj je bilo pred ne-
davnim v Bohinjski Bistrici usta-
novljeno slovensko društvo gra-
diteljev malih vodnih elektrarn. 

Kako težki so bili začetki vedo 
zelo dobro zlasti na področju 
Solčavskega. Tam so se leta 1984 
kar številni posamezniki odločili 
za gradnjo malih elektrarn, ali za 
obnovo nekdanjih. Tehničnih, 
strokovnih in predvsem birokrat-
skih ovir ni manjkalo, vseeno pa 
so jih uspešno prebrodili in veli-
ko teh elektrarn danes že daje 
energijo lastnikom, višek pa od-
daja v omrežje. Tistega, lahko re-
čemo odločilnega leta, so se v 
Solčavi in okolici torej znašli 
pred številnimi težavami, ki jim 
pa volje in delovne vneme niso 

kje se sploh lahko dobi in po-
dobno. Vseeno, ali pa prav zato, 
niso vrgli puške v koruzo. Neka-
teri so se namreč odločili, da bo-
do potrebno strojno opremo s 
pomočjo strokovnjakov naredili 
kar sami. Med njimi je bil tudi 
Alojz Ikovic. Kupil si je orodje 
in v svoji delavnici pričel z de-
lom. Kasneje so se mu pridružili 
še drugi in takrat so izdelali 
strojno opremo za tri male elek-
trarne. Zahtevna naloga je uspe-
la in Alojz Ikovic se je odločil, 
da bo s tem poslom nadaljeval 
ter tako pomagal tudi gradite-
ljem od drugod. 

»Pričel sem izdelovati turbine 
in danes lahko vsakemu ponu-
dim celotno strojno opremo za 
malo vodno elektrarno. Bodočim 
graditeljem bo tako precej iažje, 
končno tudi zaradi tega, ker smo 
pred nedavnim v Bohinjski Bi-
strici ustanovili društvo sloven-
skih graditeljev malih vodnih 
elektrarn. Pot do željenega cilja 
bo s tem veliko lažja, kot je bila 
naša. Veliko več je znanih poda-
tkov o načrtih, opremi, pridobi-
vanju dokumentacije in pred-
vsem izkušenj. Na vso srečo je 
tudi družba pričela spoznavati in 
ceniti pomen malih vodnih elek-
trarn,« med drugim pravi Alojz 
Ikovic. j- P-

Alojz Ikovic v svoji delavnici nudi celotno strojno opremo za 

male vodne elektrarne 

vzele. Predvsem jim je na začet-
ku pomagal inženir Brane Go-
spodinjački iz Ljubljane, ki je 
imel z gradnjo malih vodnih 
elektrarn že precej izkušenj. K 
sodelovanju je privabil še sode-
lavce in skupaj z domačini so 
uspeli. 

V začetku so (pre)številne do-
kumente, soglasja, načrte in po-
dobno iskali vsak zase, kar seve-
da ni vodilo skoraj nikamor. 
Kasneje so strnili vrste, mozirska 
občina je tudi pokazala veliko 

razumevanja in skupni napori so 
rodili bogate sadove. Brane Go-
spodinjački s sodelavci je pripra-
vil načrte in projekte, manjkalo 
pa je seveda denarja, saj takšna 
naložba ni mačji kašelj. Z razu-
mevanjem Ljubljanske banke in 
drugih je delo steklo veliko hitre-
je in lažje. 

Seveda se je ob vsem tem po-
javil še en problem, še kako za-
pleten. Stvari niso bile jasne tudi 
glede potrebne opreme. Niso ve-
deli, katera je najprimernejša, 

Gozdarstvo nekoč in danes 
Ob kmetijstvu sta delo in ži-

vljenje ljudi v Gornji Savinjski 
dolini v preteklosti opredeljevala 
gozd in les in velikemu številu 
odmerjala vsakdanji kos kruha. 
Kljub razvoju industrije to velja 
v veliki meri še danes. Pred dru-
go vojno in še prej sta bili od 
kmetijstva življenjsko odvisni 
dve tretjini vsega prebivalstva, 
kar je manj kot na ostalih sloven-
skih področjih, kar desetina pa 
seje preživljala z gozdarstvom in 
lesarstvom, sem pa niso všteti 
splavarji, kar ni nepomembno. 
Takšnega deleža ni bilo nikjer 
drugje v Sloveniji. 

Razdrobljena kmečka posest 
in veliko otrok na kmetijah sta 
dejstvi, ki na kmetijah nista vsem 
omogočali preživetja. Prav zato 
je delo v gozdu, žagarstvu in 
splavarstvu nudilo kruh mno-
gim, tudi mladim, ki veliko izbire 

tudi niso imeli. Tudi delo v goz-
du je nemara razlog, da so se lju-
dje iz teh krajev manj izseljevali. 
Delodajalci so izkoriščali ponud-
bo delovne sile. V gozdu je lahko 
delal vsakdo, starostnih mej ni 
nihče določal. Že desetletni otro-
ci so pogozdovali, mladi fantje 
so prijemali za sekire in odhajali 
v gozd in že petnajstletni močni 
mladeniči so lahko enakopravno 
opravljali vsa gozdna dela, plavi-
li les po Savinji in celo spavarili. 

Danes lahko od gozdarstva vi-
dimo tovarno, skladišče hlodovi-
ne ob njej, do vrha naložene to-
vornjake, ki vozijo do njega, bolj 
redko vidimo nakladanje lesa, 
zgolj naključno pa podiranje 
dreves in hrumeče stroje za vleko 
lesa. Tu med gozdnimi delavci, v 
težje ali lažje dostopnih gozdo-
vih, se prične gozdarstvo. Kljub 
vsem strojem, napravam in ce-

Riže in plavljenje so zamenjale ceste s tovornjaki in nakladalci 

stam, gozdni delavci nimajo lah-
kega dela. Ceste so jih pripeljale 
v prej težko dostopne gozdove, 
še vedno so tu dež, sneg, sonce, 
megla, še vedno so tereni nevar-
ni, delo težko in naporno, ob 
vsem tem pa premalo ovrednote-
no. Zato jih je vedno manj. 

Vedno manj tudi zato, ker so 
možnosti za zaslužek drugje. Teh 
včasih ni bilo, ni bilo cest, stro-
jev, motornih žag, ročno žago 
»amerikanko« so pričeli uvajati 
šele leta 1929, prej so drevesa 
podirali in razsekovali s sekirami 
in še bi lahko naštevali. Tudi 
prevoze na delo in nazaj razum-
ljivo ni bilo, zato so »olcerji« bi-
vali v gozdarskih bajtah, pokritih 
s skorjami ali skodlami, do 25 jih 
je bilo v eni. Spali so na pogra-
dih, na sredi je bilo ognjišče na 
katerem so kuhali. Hrano so v 
začetku tedna prinesli v koših, 
nahrbtniki so bili predragi. Kaj 
so jedli? O tem Aleksander Vide-
čnik v svoji knjižici »O gozdnih 
delavcih Luč med obema vojna-
ma: »Zjutraj so največkrat pou-
žili črno kavo in kruh, takšna je 
bila včasih tudi večerja. Kosilo je 
bilo največkrat sestavljeno iz 
krompirjeve juhe in polente. Aj-
dova moka je bila že takrat pre-

draga, zato ajdovih žgancev niso 
velikokrat jedli. Včasih so si k 
polenti privoščili »friko«. To je 
bil že pravi priboljšek. To jed so 
pripravljali v pločevinasti poso-
diz dolgim repom (ročajem). V 
razpuščeno vročo mast so nare-
zali sir, ki se je potem moral raz-
topiti. Friko so radi jedli poleg 
polente ali pa so jo nalili na 
žgance.« 

Delati so morali tudi v naj-
slabših vremenskih razmerah, za-
to so morali biti primerno oble-
čeni in obuti. Za oblačilo se je 
najbolj obnesla raševina, na no-
gah so bile nogavice iz domače 
volne, ob dežju pa so ogrnili ko-
zje ali ovčje kožuhe, ki so jih na 
prsih povezali z jermeni. Ob 
mrazu so j im ti kožuhi nudili tu-
di toploto, uporabljali pa so jih 
pri vseh opravilih, tudi pri pla-
vljenju lesa. Tudi čevlji so bili 
posebni in narejeni doma, na 
njih pa so pripenjali »krampižer-
je«, neke vrste derez za varno 
hojo po strminah in po gladkem 
lesu. 

Delati so pričeli ob 5. uri, vča-

sih tudi uro prej. Delavnik je tra-

jal 12 ur, od tega sta bili dve na-

menjeni kosilu in počitku. Kljub 

izjemnim naporom je bilo delo 
slabo plačano. Leta 1930 so de-
lavci prejemali povprečno 600 
dinarjev na mesec. Plačilo za šiht 
je bilo med 20 in 28 dinarji, ena-
ko so dobivali tudi pri plavlje-
nju, le da jim je tu pripadal še li-
ter vina dnevno. Ti dinarji pome-
nijo naslednje: navadno kolo je 
stalo od 700 do 1.000 dinarjev, li-
ter vina od 10 do 12 in kubik lesa 
do 250 dinarjev. Seveda so lahko 
z dodatnim delom, na akord, za-
služili več, vendar za ceno še huj-
šega garanja. 

Ko je bil les na tleh in primer-
no obdelan, ga je bilo treba spra-
viti v dolino, do vode. To je bilo 
praviloma zimsko delo, zelo zah-
tevno, naporno in predvsem ne-
varno. Načinov spravila je bilo 
več, omenimo le riže — zgrajene 
iz lesa. Zlasti za spravilo po teh 
rižah je morala biti delovna sku-
pina sestavljena iz močnih in 
predvsem izkušenih delavcev, ki 
so se med seboj dobro poznali in 
si zaupali. Vsaka najmanjša na-
paka pri medsebojnem prenaša-
nju sporočil je bila lahko usod-
na. Ni šlo torej za združevanje 
zaradi boljšega zaslužka, temveč 
predvsem za boljšo organizacijo 
dela in na prvem mestu za var-
nost. 

Prav riže pa so posebnost svo-
je vrste. Občudovanja vredno je 
namreč dejstvo, da so sicer neuki 
ljudje zgradili kilometre dolgo ri-
žo, po kateri je drvel težak les v 
dolino z veliko hitrostjo. 

Aleksander Videčnik v svoji knjiži-
ci piše: »Če si predstavljamo kakšne 
obremenitve so morale riže prenesti 
in če vemo, da so včasih premoščali z 
njimi razmeroma globoke kotanje, 
potem je še tembolj občudovanja 
vredno, kaj vse so ljudje s preprostim 
orodjem, seveda pa z velikim zna-
njem zmogli. Napor je bil nepopisen, 
saj so riže tekle največkrat po težko 
dostopnem gozdnem predelu.« 

Ko je bil les v dolini in ob vodi je 
bilo na vrsti plavljenje po Savinji ali 
Dreti, prav tako zahtevno, naporno in 
nevarno opravilo. Plavcem so sledila 
naslednja dela, med nje je sodilo 
splavarjenje, značilnost Gornje Sa-
vinjske in Zadrečke doline med obe-
ma vojnama in obenem pomemben 
vir dohodka za prebivalce, zlasti pa 
za velike posestnike in lesne trgovce. 
Spomini na splavarjenje in zapisi o 
tem so veliko bolj znani, zato kratek 
sprehod po gozdovih takratnih dni 
najbrž ni bil odveč. Tudi zato, ker je 
od načina takratnega dela in življenja 
gozdnih delavcev ostalo bore malo, 
kvečjemu gozdovi in še vedno težko 
delo v njih. 

j. p. 

Plavljenje lesa je bilo naporno in nevarno Takele so bile nekdanje riže. Na sliki je stičišče dveh v eno gla-
vno 
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IZ DELA GASILSKIH DRUŠTEV 

Nastopajoči so navdušili gledalce, ki si podobnih prireditev želi-
jo pogosteje 

Center srednjih šol 

V desetih letih 60 tečajev 
Želja po dodatnem izobraže-

vanju, predvsem znanju tujih je-
zikov, je pred 10 leti spodbudila 
predavatelje oziroma profesorja 
Centra srednjih šol iz Titovega 
Velenja, da so k vrsti dejavnosti 
dodale še jezikovne tečaje. 60 so 
jih organizirali v teh letih, od te-
ga 35 nemških in deset manj an-
gleških. 

Kot pravijo predavateljice, je 
število prijav veliko. Do konca 
tečaja pa jih vztraja malo. Treba 
se je pač učiti. Tako je v 10 letih 
dobilo spričevalo le 600 slušate-
ljev, največ iz Gorenja in Reka. 

' Zaradi izrinjenosti nemškega 
jezika iz učno vzgojnega progra-
ma se največ slušateljev odloči 
za vpis v tri osnovne tečaje. Pri 

angleščini je teh manj, je pa zato 
toliko več posebnih tečajev, kot 
so tehnična angleščina, anglešči-
na za zunanjo trgovino, aktualne 
teme, angleščina z video posnet-
ki s kabelske TV. 

Čeprav je fotolaboratorij na 
Centru- srednjih šol v Titovem 
Velenju že star, je še vedno upo-
raben. Levji delež za dobro vzdr-
ževane aparature imajo lastni, 
domači strokovnjaki. 

In katere tečaje bodo pripravi-
li na Centru srednjih šol letos? 
Vse tri o stanju nemščine, tretjo 
angleščine, jezikovni program pa 
bosta dopolnili še angleščina za 
zunanjo trgovino ter aktualne te-
me. 

-tp-

Rečica ob Savinji 

Dve desetletji ubranega petja 
Sobotni kulturni (in zabavni) večer na Rečici ob Savinji 

je ljubitelje domačega petja, narodno-zabavne glasbe in hu-
morja zagotovo navdušil. Dvajsetletnico nenehnega delovanja 
je namreč slavil moški pevski zbor domačega prosvetnega 
društva Franc Skok, z njim je slavil ansambel Darka Atelška, 
katerega pevska zasedba izvira iz zbora, navdušile so članice 
dekliškega pevskega zbora, ki nastopajo šele nekaj mesecev, 
svoje pa je k prijetnemu razpoloženju seveda prispeval Jaka 
Sraufciger. 

Kako radi imajo ljudje domače pevce in pevke, pa Vesele 
Drenovce, njih in pevce vodi Darko Atelšek, ki je prav v sobo-
to za svoje neumorno delo prejel zlato plaketo kulturne skup-
nosti in zveze kulturnih organizacij občine Mozirje, dekleta 
vodi pevka Veselih Drenovcev Lidija Podlesnik, je pokazalo 
zanimanje za prireditev. Skoraj v trenutku, ko so pričeli pro-
dajati karte, je bila dvorana razprodana, zato so bili primora-
ni slavje ponoviti, pa tudi v tretje bi bila dvorana nabito pol-
na. Žal je v enem večeru zmanjkalo časa, ostala pa je spodbu-
da vsem kulturnim ustvarjalcem na Rečici, pa nemara tudi v 
ostalih krajih. j. p. 

Šmartno ob Paki 

Programsko-volilna seja 
KO Rdečega križa 

Aktivisti Rdečega križa se med 
letom večkrat srečajo ob raznih 
zbiralnih in krvodajalskih akci-
jah, nudenju sosedske pomoči, 
nenazadnje pa tudi na raznih se-
jah. Tako se bodo danes, v četr-
tek, zbrali na redno programsko-
volilni seji člani krajevne organi-
zacije Rdečega križa iz Šmartne-
ga ob Paki. Kot je za takšne 
skupščine običaj, bodo tudi ti 
pregledali in ocenili opravljeno 
delo, si začrtali smernice za pri-

hodnje, izvolili novo vodstvo. 
Vsi, ki se bodo danes ob 18. uri 
zbrali v dvorani šmarškega gasil-
skega doma, pa bodo lahko pri-
sluhnili tudi nadvse zanimivemu 
predavanju o trenutno najpogo-
stejših boleznih posameznih sta-
rostnih struktur na območju kra-
jevne skupnosti Šmartno ob Pa-
ki. Predaval bo doktor Juvan 
Stupar, specialist splošne medi-
cine. 

KS Franca Leskoška Luke — Pesje 

Poživiti delo organizacij in društev 
Med tiste naloge, ki jim v kra-

jevni skupnosti Franca Lesko-
ška-Luke namenjajo največ po-
zornosti, so izgradnja kabelske 
televizije, varstvo okolja in delo-
vni načrt za letos. Konec lanske-
ga leta so imeli v tej krajevni 

skupnosti zbor krajanov, na ka-
terem so med drugim obravnava-
li poročilo o uresničevanju pora-
be sredstev samoprispevka. Kra-
jani so poročilo potrdili, obenem 
pa ugotovili, da je izgradnja Li-
lijske ceste tekla s sredstvi komu-

Nadomestno otroško igrišče bo v podaljšku tega, ki je na pos-

netku 

nalne skupnosti. Zato so se odlo-
čili za spremembo namembnosti 
sredstev samoprispevka in bodo 
od denarja, ki je bil namenjen za 
to cesto, 15 milijonov dinarjev 
namenili za ureditev cest v Pod-
gorju, 4 4 milijone pa za ureditev 
nadomestnega otroškega igrišča 
v Pesju, saj je bilo prejšnje poru-
šeno zaradi gradnje novega do-
ma. V nadaljevanju zbora kraja-
nov so bila podana poročila o 
delovanju sveta in skupščine kra-
jevne skupnosti v preteklem letu, 
prav tako pa so spregovorili o 
programskih smernicah krajevne 
skupnosti za letošnje leto. 

O teh meni predsednik skup-
ščine KS Tone Hladin naslednje: 
»Tekoče bomo usklajevali in 
spremljali delo delegacij in se 
borili za pridobitev sredstev 
predvsem za komunalno področ-
je in za otroško varstvo, torej tu-
di za izgradnjo novega otroškega 
igrišča. Na komunalnem področ-
ju so še vedno na prvem mestu 
sanacije in obnove cest, veridar 
so sredstva v interesnih skupno-
stih vse bolj pičla. Zato vsega, 

kar smo načrtovali, ne bomo mo-
gli uresničiti. Ker pač ni dovolj 
denarja za vse načrte, bo iz njih 
izpadla prepotrebna obnova ce-
ste Janka Vrabiča. Nova naloga 
je tudi obravnavanje problemati-
ke delovanja društev in organiza-
cij v krajevni skupnosti, saj mo-
ramo oceniti delo in oblikovati 
predloge za boljše delo in razre-
šitev problemov. Ne gre za kriti-
ziranje delovanja organizacij in 
društev, ampak za skupno obli-
kovanje predlogov za izboljšanje 
aktivnosti. 

Trenutno ne deluje tako kakor 
bi morala osnovna organizacija 
ZSMS, o čemer je predsedstvo 
krajevne konference socialistične 
zveze že razpravljalo in sprejelo 
določene ukrepe. Enako velja za 
Svobodo, ki je bila nekdaj ena 
najbolj aktivnih organizacij v na-
ši krajevni skupnosti. Letos pote-
če tudi mandat predsednikoma 
skupščine in sveta krajevne 
skupnosti, zato jima bomo aprila 
mandat podaljšali, ali izvolili no-
va.« 

b. m. 

Gasilsko društvo Bevče 

»Vsi smo krajani, 
vsi gasilci!« 

Pisalo se je leto 1952, ko so se 
v najmanjši krajevni skupnosti v 
velenjski občini krajani ustanovi-
li gasilsko društvo. Vse od usta-
novitve dalje so njegovi člani go-
nilna sila v krajevni skupnosti 
Bevče. Danes jih je vanj vključe-
nih 117 krajanov oziroma »Vsi 
smo krajani, vsi gasilci,« pravi 
predsednica društva Anica Škr-
jin. 

Pri uresničevanju začrtanih 
nalog tako na organizacijskem 
kot operativnem področju jim tu-
di lani ni manjkalo prizadevno-
sti. Vzdrževalna dela na domu so 
naredili udarniško, organizirali 
dve prireditvi, skrbeli za pestro 
družabno dejavnost, nakupili ne-
kaj opreme,. . . Največ pozorno-
sti pa so seveda namenili preven-
tivi. Njihove članska, veteranska, 
ženska, pionirske, mladinska de-
setina so se pridno urile na va-
jah, društvenih in meddruštvenih 
tekmovnajih, ženska in veteran-
ska pa sta se uspešno predstavili 
še na republiškem tekmovanju. 
Da so preventivi namennjali res-
nično precej pozornosti, med 
drugim dokazuje število požarov 
na njihovem področju, le enkrat 

šS8R?l 

Anica Škrlin 

so morali pohiteti na pogorišče, 
pa še takrat požar ni povzročil 
velike materialne škode. Ivan 
Klosternik, poveljnik bevških ga-
silcev, pa k temu dodaja: »Le 29 
usposobljenih gasilcev imamo v 
svojih vrstah. Kadrovsko smo 
precej šibki, zato bo poleg pre-
ventive prav izobraževanje letos 
naša prednostna naloga.« 

Tako bodo že ta mesec skupaj 
z občinsko gasilsko zvezo pripra-
vili tečaj za izprašane gasilce, se 
pridno urili na vajah, tekmova-
njih, izvedli akcijo »gasilni apa-
rat v vsako gospodinjstvo.« »Za 
naš kraj smo sicer dobro oprem-
ljeni, kos požarom na našem po-
dročju, vendar nam bo novo 
orodno vozilo — tega naj bi do-
bili ob koncu tega meseca —, 
naš strojni park precej posodobi-
lo. Nujno bi rabili še novo črpal-
ko,« sta predstavila letošnji delo-
vni program sogovornika. Med 
že omenjenimi nalogami pa je 
zapisano še pridobivanje novih 
članov, zlasti na področju sosed-
nje krajevne skupnosti Gorica, 
kamor sega požarnovarnostni 
okoliš tega društva. 

T. Podgoršek 

Ivan Klosternik 

Mladi v Tovarni usnja Šoštanj 

Ob 200-letnici nagradni natečaj 
Te dni so osnovne šole in 

vzgojnovarstveni zavodi v obči-
nah Velenje, Litija in Vrhnika 
prejeli zanimivo povabilo za so-
delovanje v »nagradnem nateča-
ju za literarne prispevke, likovna 
dela na temo usnjarstvo ter izdel-
ke iz usnja — praktična uporaba 
ostankov«. V počastitev častitilji-
vega jubileja — 200 letnice šo-
štanjske tovarne usnja — sta ga 
razpisala tamkajšnja osnovna or-
ganizacija ZSMS ter koordinacij-
ski svet ZSMS delovne organiza-
cije Industrija usnja Vrhnika. 

V njem lahko sodelujejo le 
razredi oziroma skupine kot ce-
lote, zadnji dan za prijavo pa je 
26. februar. Neomejeno število 

prispevkov — literarna, likovn, 
na temo usnjarstvo ter praktičn 
izdelki iz ostankov usnja — mc 
rajo vsi, ki bodo v njem sodelc 
vali, poslati na ustrezne naslov 
— V šoštanjski tovarni usnja b' 
te zbirala Helena Brglez, Margi 
Igl v Usnjarni Vrhnika, v šmai 
škem tozdu pa je za to zadolžei 
Marjan Poglajen — do četrtka 
31. marca letos. 

Vse prispele prispevke za nate 
čaj bo organizator razstavil 
vseh treh temeljnih organizaci 
jah, tri najboljše za vsako temi 
pa seveda nagradil. Prva nagra 
da znaša 50 tisoč dinarjev, drug 
30 tisočakov, tretja pa 10 tiso 
dinarjev. -tp 
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Franc Vedenik, predsednik odbora za 
nadzorovanje, usklajevanje in razporejanje 
sredstev 4. samoprispevka »Nekatere pridobitve so že vidne« 

H 

Vse glasneje in glasneje pou-
darjamo, da brez samoprispev-
ka ni napredka. Izkušnje so po-
kazale, aa to resnično ni ogu-
ljena fraza, ampak resničnost 
naše vsakdanjosti. Pomemb-
nost referendumskega obiranja 
sredstev je za naložbe, zlasti na 
komunalnem področju, nepre-
cenljiva in nadvse pomembna. 
Kako drugače bi sicer lahko 
beležile napredek in reševale 
vrsto vprašanj krajevne skup-
nosti, če ne na prav takšen na-
čin. Na polovici obdobja četr-
tega samoprispevka v občini 
Velenje že lanko s ponosom 
pokažemo na nekatere pridobi-
tve. Dosedanji uspešen potek 
aktivnosti pa napoveduje ures-
ničitev načrtovanih ciljev tudi 
ob njegovem izteku. Vsaj tako 
nam je zatrdil predsednik od-
bora za nadzorovanje, usklaje-
vanje in razporejanje sredstev 
četrtega samoprispevka pri ob-
činski konferenci SZDL Vele-
nje Franc Vedenik, ki je o dose-
danjem zbiranju, porabi teh 
sredstev in programu za letos 
na naša vprašanja odgovoril ta-
kole: 

»Kaj smo z do sedaj 
zbranimi sredstvi samopri-
spevka v občini že naredili 

oziroma za kaj smo pora-
bili tako zbran denar? 
Franc Vedenik:« 

Po dveh letih izvajanja refe-
rendumskega programa 4. sa-
moprispevka se njegova po-
membnost kaže v naložbah, ki 
so jih v nekaterih krajevnih 
skupnostih Šaleške doline že 
uresničili. Iz poročila o izvaja-
nju programa samoprispevka v 
posameznih krajevnih skupno-
stih je razvidno, kako uspešne 
so bile te pri uresničevanju do-
govorjenih nalog za to oDdob-
|e. Pa ne samo to. Dokazalo je 
med drugim to, da so krajani 
pripravljeni in voljni delati tu-
di udarniško. Predvsem v va-
ških krajevnih skupnostih so 
opravili mnogo prostovoljnih 
ur in tako oplemenitili referen-
dumski dinar. Med drugim pa 
je iz poročila moč razbrati, ka-
ko umno so obrnili vsak dinar, 
ki so j im ga za načrtovan na-
predek kraja primaknile samo-
upravne interesne skupnosti. 

V minulih dveh letih so kra-
jani vaških krajevnih skupnosti 
porabili s samoprispevkom 
zbrani dinar predvsem za iz-
gradnjo in obnovo cest, vodo-
vodov, toplovodnih omrežij, 

mestne pa za ureditev pešpoti, 
pločnikov ter napeljavo kabel-
skega TV omrežja. Omeniti je 
treba še skupen program sled-
njih. Sredstva tega pa so v celo-
ti namenjena za izgradnjo sed-
me osnovne šole. Naš odbor je 
z dinamiko nakazovanja skrbel 
za reden dotok sredstev na pra-
vi naslov. V skupen program 

Franc Vedenik 

vseh krajevnih skupnosti ve-
lenjske občine pa je predvide-
val nakup ultrazvoka. To nalo-
go smo uresničili že prvo leto.« 

Koliko denarja se je v teh 
dveh letih zbralo na skup-
nem žiro računu? 

Franc Vedenik: »Po osnov-
nem programu naj bi zbrali 560 
milijonov dinarjev. Zaradi hi-
tre,rasti osebnih dohodkov pa 
se je lani na skupnem žiro ra-
čunu zbralo milijardo 118 mili-
jonov dinarjev oziroma 89 od-
stotkov več denarja kot smo 
načrtovali.« 

S kakšnimi težavami se sreču-
jete člani odbora pri nadzorova-
nju, usklajevanju in razporeja-
nju sredstev 4. samoprispevka? 

Franc Vedenik: »Nekaterim 
vse stvari še niso povsem jasne. 
Zato bo v prihodnje treba na-
meniti več pozornosti obvešča-
nju krajanov o tem, kako_se de-
nar zbira in kako deli. Že leta 
1985 smo se dogovorili za dina-
miko zbiranja in razporejanja 
sredstev, ki bo veljala za celot-
no petletno obdobje. Člani od-
bora od tega ne bomo odstopa-
li niti od deležev, ki so bili ta-

krat dogovorjeni. Vrsto težav 
nam povzroča tudi spreminja-
nje števila plačnikov po posa-
meznih krajevnih skupnostih. 

Ker za zdaj na to vprašanje še 
nismo našli ustreznega dogovo-
ra, bomo kljub temu podpisan 
in dogovorjen samoupravni 
sporazum spoštovali v celoti 
do konca referendumskega ob-
dobja.« 

Kakšen je letošnji pro-
gram koriščenja denarja 
zbranega s samoprispev-
kom? 

Franc Vedenik: »Trenuten 
dotok denarja je takšen, da bi 
predvidoma do polovice leta 
lahko uresničili ves osnovni 
program in po njem vsem kra-
jevnim skupnostim razdelili 
dogovorjena sredstva. V drugi 
polovici leta pa naj bi opravili 
ze valorizacijo in razdelili tista 
sredstva, ki bi se j i h na skup-
nem žiro računu zbralo več kot 
predvideva osnovni program. 

Med načrtovanimi nalogami v 
prvem četrtletju letos pa naj 
omenim razširitev PTT omrežja 
v krajevnih skupnostih Bele vo-
de in Cirkovce, krajevna skup-

nost Edvarda Kardelja načrtu-
je vlaganje v skupne prostore, 
krajani Desnega brega ureditev 
igrišč in izeradnjo telefonskega 
omrežja, šentiljčani napeljavo 
vodovoda, v krajevni skupnosti 
Gorica pa obnovo cest in še ne-
katerih drugih objektov. 

Ob vsem tem pa nikakor ne 
moremo mimo uspešnega do-
govora s samoupravnimi orga-
ni in strokovnimi službami si-
sov, predvsem s komunalno in 
cestno skupnostjo, saj so njiho-
vi plani usklajeni s programom 
samoprispevka. Prepričan sem, 
da bomo s pravočasnim in pra-
vilnim združevanjem denarja 
naloge uspešno uresničili.« 

Ali to velja tudi za izgrad-
njo 7. osnovne šole, ob 
kateri se tako spptikamo? 

Franc Vedenik: »Člani od-
bora za nadzorovanje, usklaje-
vanje in razporejanje sredstev 
4. samoprispevka si bomo po 
svojih močeh prizadevali, da 
bo denar sproti dotekal na žiro 
račun občinske izobraževalne 
skupnosti in da tudi ta naložba 
ne bo okrnjena.« 

T. Podgoršek 
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Olimpijski Calgary 
in Skalno gorovje 

Življenje je veliko potovanje. 
Tega se dolgo ne zavedamo, vsak 
potuje od mladosti do starosti. 
Potovanje je en sam velik roman, 
katerega človek nikoli ne razu-
me, morda ga poskuša razumeti, 
ko je že prepozno. Prvi dnevi 
vsakega potovanja so najlepši. 
Začenja se nova pot, novo pogla-
vje, novo življenje. In kot že toli-
kokrat prej, sem se odpravila 
spet enkrat v C A L G A R Y , v 
olimpijsko mesto. Manj kot me-
sec dni nas loči od 15. zimskih 
olimpijskih iger v Calgaryu v 
Kanadi, ki bodo od 13. do 28. fe-
bruarja. To bo čas, ko bo ves svet 
spremljal dogodke iz Kanade, ko 
bodo ljudje govorili o mestu na 
čisto drugem koncu sveta. Bila 
sem nekajkrat v S.everni Ameriki, 
v Kanadi in Združenih državah. 
Ko sem prvič stopila na tla Ame-
rike sem se v srcu čutila novega 
Krištofa Kolumba. Kanada je 
druga največja država na svetu 
in je kakšnih 39-krat večja od Ju-
goslavije. Če ne bi sama potova-
la iz vzhoda na zahod dežele, bi 
težko verjela, da je tako neznan-
sko velika. Eden izmed ciljev, ki 
sem si j ih zadala tokrat so bile 
tudi R O C K Y M O U N T A I N ali 
po naše S K A L N O GOROVJE in 
seveda C A L G A R Y , kjer bo 
olimpiada. 

Ljudje so skozi desetletja sku-
šali opisati in predstaviti to goro-
vje. Mnogi so jih imenovali 
zmrznjen ocean ali morje vrhov, 
ter hoteli v prispodobah predsta-
viti neskončno število gora, dru-
gi so jih enostavno imenovali 
vertikalen svet. Za povsem na-
vadnega turista, kot sem bila jaz, 
pomeni potovanje skozi narodne 
parke v Skalnem gorovju stalen 
vir nepopisne lepote in morda 
res edinstveno priložnosti, da 
človek spozna naravo v vsej nje-
ni veličini, lepoti in pomembno-
sti. 

Ne samo, da gore drastično 
spreminjajo svojo obliko, če jih 
gledamo iz različnih kotov in da 
se nam predstavljajo z vsakim 
delom dneva drugače, mati nara-
va je tukaj polna življenja, spre-
minjanja si sledijo z vsakim tre-
nutkom, presenečenja so na vsa-
kem koraku. 

Pristala sem v Calgaryu, naftni 
prestolnici in najbogatejšem me-
stu v Kanadi, v provinci AL-
BERTI, katere upravno središče 
je Edmonton. Alberta je ena iz-
med 12 provinc Kanade. Calga-
ry, več kot polmilijonsko mesto, 
s kavbojskim priokusom in sve-
tovljanskim izgledom, leži prav 
ob robu Skalnega gorovja. Že ob 
prvem srečanju z domačini, je 
njihovo edino vprašanje: »How 
do you like Calgary? Kako vam 
je všeč Calgary?« 

Mesto leži 1062 m nad morjem 
ob rekah BOW in ELBOW. Je 

najstarejše mesto v Alberti usta-
novljeno avgusta 1875. leta. Re-
ka Elbow je nekakšen simbol 
mesta. Indijanci plemena 
BLACK FOOT, ki so živeli na 
teritoriju današnjega Calgarya, 
so jo imenovali" MIKIN-TSIS, 
kar bi pomenilo vetrovna reka. 

Sama beseda C A L G A R Y pome-
ni v jeziku BLACKFOOT »polje 
v bližini reke«. Vse do 1883 leta 
je bil ta predel Alberte poznan 
po traperjih in krznu. Ko pa je v 
Calgary pripeljala — Canadian 
Pacific Railway Company (CPR) 
železniško progo, so mnogi imi-
granti in pionirji tukaj začeli 
ustanavljati svoje domove. Višek 
razvoja in racveta je doživel oko-
li leta 1914, ko so odkrili ogrom-
ne zaloge zemeljskega plina in 
1937, ko so v neposredni bližini 
mesta v T U R N E R VALLEY od-
krili nafto. Danes je Calgary me-
sto, ki se razvija hitreje, kot kate-
ro koli drugo v Kanadi. Privablja 
na tisoče emigrantov, priseljen-
cev, ki si iščejo boljši kruh, med 
njimi je kakšnih 10.000 tudi Ju-
goslovanov. Alberta je edinstve-
na provinca v Kanadi, saj so pre-
bivalci oproščeni večine davkov, 
oziroma so davki minimalni. Se-
veda pa Calgary nima samo naf-
te, vzporedno se je razvila tudi 
ostala industrija: prehrambena, 
lesna, kovinska in petrokemij-
ska. 1966 postane univerzitetno 
mesto in pa seveda eno največjih 
turističnih središč Kanade. 

Calgary ima vse tisto, kar pri-
vablja na tisoče turistov vsako le-
to, prav gotovo najbolj znan je 
Calgary Stampede, največji cir-
kus ali kot pravijo domačini 
S H O W na prostem. Prvih deset 
dni julija je posvečenih starim 
časom, ko so tu okoli živeli čisto 
pravi »kavbojci in Indijanci«, 
danes pa se zberejo najboljši 
kavboji Severni Amerike in se 
pomerijo v kavbojskih veščinah. 
Mesto se za 10 dni spremeni in 
povrne mnogo let nazaj v svojo 
preteklost, vsi od uradnikov, 
bankirjev, taksistov, trgovcev si 
nataknjejo težke ledraste škor-
nje, nadenejo značilen kavbojski 
klobuk in se za nekaj dni »povr-
nejo« v dobre stare čase. Atmos-
fera je prava — vvestern. 

Seveda pa ima Calgary tudi 
svojo kulturo in ustanove, kot so 
filharmonični orkester, opero, 
nekaj izjemno dobrih gledališč, 
predvsem Jubilee Auditorium, 
prav v središču mesta, v samem 
srcu citya, je največji muzej mo-
dernega slikarstva v Kanadi, to 
je G L E N B O W INSTITUTE, 
kjer si lahko ogledate redke ume-
tnine Indijancev in Eskimov. 

Tukaj v tem zelo modernem in 
hitro razvijajočem se mestu bodo 
15. zimske olimpijske igre, to 
pravzaprav že dolgo vemo, ko pa 

je človek enkrat tam se začne 
spraševati — kje bo to. Enosta-
vno mi ni bilo jasno v začetku, že 
res, da so gore blizu, a vendar je 
to še vedno 100 km daleč. Zato 
sem šele zdaj začela verjeti tistim 
resnicam, da kadar vprašaš do-
mačina kako daleč je določena 
ulica ali zgradba, ki jo dobro po-
zna, ali če vprašaš, kako se pride 
do Rockyev — porečejo: »Kar 
naravnost.« In jaz nazaj: »Pa je 
daleč?« »Ne, kje pa, samo kakš-
nih 100 km.« 

Iz Calgarya me je pot vodila 
vse bliže in bliže Rockyem. Ker 
sem prišla iz vzhoda me je prvo 
pozdravilo majhno mestece 
C A N M O R E , kjer je pravzaprav 
zgrajena majhna olimpijska vas, 
oddaljena od BANFF narodne-
ga parka le 2 km. Canmore je bil 
do nedavnega predvsem rudar-
sko mesto, ker pa so predčasno 
premogovnik zaprli, se je mesto 
preusmerilo v turizem. Hitela 
sem najprej v BANFF, enega 
najbolj mondenih središč smuča-
nja sveta. V prospektih piše, da 
je iz Calgarya do Banffa 75 mi-
nut vožnje, po krasni avtocesti. 
Tudi to je ena izmed značilnosti 
Kanadčanov, nikoli ne navedejo 
v prospektih kilometrov, ampak 
le približen čas. Vendar ker sem 
sama nekajkrat vozila po tej ce-
sti, vem da jo je pravzaprav ne-
mogoče prevoziti v teh 75 minu-
tah. Mesto BANFF je bilo po-
znano že mnogim pionirjem, saj 
M O U N T R U N D L E nosi ime po 
župniku Robertu Rundlu, ki je 
med prvimi prišel v ta del sveta 
že 1847. leta. Danes je mesto ad-
ministrativno središče 6.800 km' 
istoimenskega narodnega parka, 
ki velja za najlepšega. Smučišča 
so povsod in omogočajo smuko s 
1500 m višinsko razliko. Vendar 
pa velja za mnogo bolj zanimivo 
in moderno, pa tudi dražje, tisto 
smučanje, kjer vas mora v gore 

popeljati helikopter, vodniku pa 
se zaupate za pot navzdol, seve-
da pod pogojem, da ste odličen 
smučar. Znano je, da je v SKAL-
N E M G O R O V J U drevesna meja 
izredno visoko, na več kot 
3000 m, zato se človek toliko ne 
utrudi, ker zrak ni tako redek. 
BANFF sprejme vsako leto okoli 
6 milijonov turistov in se je leta 
in leta potegoval za olimpijske 
igre, kar mu je slednjič nekako 
uspelo. Žal tudi njega pestijo fi-
nančne težave in to predvsem te-
žave s smuk progo, saj podobno 
kot pri nas, večjih sprememb v 
narodnih parkih ni mogoče do-
pustiti. Kljub vsej propagandi je 
bilo veliko zahtev, da bi igre od-
povedali, kajti Kanadčani imajo 
slabe izkušnje z letno olimpiado 
v Montrealu, saj še danes plaču-
jejo dolgove za igre iz 1976. leta. 
Vendar pa ni zanimiv samo 
Banff in njegov de lux hotel 
Banff Spring iz 1888. leta, ki še 
danes velja za enega najboljših 
na svetu, tudi okolica skriva pol-
no zanimivosti in presenečenj. 
Lahko se z gondolo odpeljete na 
SULPHOR MOUNTA IN , kjer 
se vam odpira prekrasen pogled 
na dolino. Lahko se kopate v 

odprtem bazenu sredi zime, lah-
ko greste na izlet s splavom, ali 
pa se peljete na 16 km dolgo je-
zero M I N N E W A N K A . Nikakor 
pa ne smete mimo LAKE LOUI-
SE — jezera Luize, najlepšega 
jezera vse Severne Amerike. Lju-
dje iz vseh koncev sveta prihaja-
jo in se zbirajo ob jezeru Luize, 
da bi videli in opazovali njegov 
ledenik Victoria, kako bije veliko 
bitko. Nisem verjela, ko mi je ne-
kdo dejal, da že 20 dni čaka in 
opazuje ledenik. Leta 1890 je 
CPR (Canadian Pacific Railway) 
zgradila majhno leseno kočo, ki 
je danes poznana kot Chateau 
Lake Louise, monden hotel do-
stopen samo petičnežem. Ena iz-
med mnogih sanj A. O. Wheller-
ja, ustanovitelja Alpine Cluba v 
Kanadi je bila cesta, ki bi pove-
zovala Banff z JASPEROM. Le-
ta 1940 se je ta njegova želja 
uresničila, ko je I CEF IELD 
P A R K W A Y povezal dva velika 
parka Kanade in po tej cesti sem 
se vozila tudi jaz. Ko se vozite 
mimo tisočerih slapov, jezer, le-
denikov, neskončnih gozdov 
vam jemlje sapo in človek lahko 
razume, zakaj je hotel Wheller 
cesto. Tukaj je Athabasca lede-
nik, ena izmed mnogih ledenih 
gmot, kjer lahko le meter proč 
parkirate svoj avto in opazujete 
aktivnost in moč te ogromne le-
dene gmote ali zmrznjene gore. 
Nekako mi ne gre v račun, da je 
lahko narava tukaj tako velika, 
enostavno človeku ni po meri. 
Tukaj v neposredni bližini sta še 
dva velika parka Y O H O in JA-
SPER. Rocky Mountain v Kana-
di imajo tudi svoj najvišji vrh 
3954 m visoki Mount Robson, 
kakšnih 100 km zahodno od Ja-
sperja, ob Yellowhead cesti, ki 
pa ga žal meni v celoti ni bilo da-
no videti. Skoraj ves čas je v me-
gli ali pa ga zakrivajo oblaki, ze-
lo inkognito skriva svoj vrh, jeze-
ro BERG pa mu daje pravljično 
podobo. 

Vendar pa se S K A L N O GO-
ROVJE ne razprostira le v tej ve-
liki državi, drugi največji na na-

šem planetu, temveč se je razširi-
lo tudi do južne sosede, Združe-
nih držav Amerike, kjer sem obi-
skala še nekaj manjših, predvsem 
pa dva svetovno znana VVATER-
TOON in GLAC IER . Slednji je 
pravzaprav nadaljevanje prvega, 
ki je še delno v Kanadi, a kaj ko 
severnoameričani ne potrebujejo 
potnega lista za prestop meje, za-
to pravijo, da je tako ali tako vse-
eno. Glacier (ledeniški) narodni 
park je bil ustanovljen 1886. leta 
in je vsaj zame eden najlepših. 
Tukaj mi je bilo dano videti naj-
bolj dramatične podobe narave, 
delo snega, vode, vetra in mraza, 
ki so ustvarili edinstveno pokra-
jino. Prelaz R O G E R S PASS pa 
je gotovo vrhunec njene ustvar-
jalnosti. 

Tukaj torej v tem predelu sve-
ta v S K A L N E M GOROVJU , bo-
do 15. zimske olimpijske igre. 

Prišli bodo mnogi obiskovalci, 
tekmovalci, sodniki, spremljeval-
ci, skratka karavane ljudi, po-
dobno, kot so pred približno 100 
leti prišli v te kraje prvi priseljen-
ci. Razlika je le v tem, da se bo-
do oni vrnili na svoje domove v 
svoje države, večina priseljencev 
pa je ostala in si v veliki večini 
ustvarila raj na zemlji. 

Le kakšen vtis bodo obiskoval-
ci odnesli. Za tiste, ki bodo uspe-
šni, bo nepozabno, za poražence 
bo težko, vendar tudi poraz je 
treba znati prenesti. 

In kakšen vtis sem odnesla 
jaz? Morala bi ostati dlje in mo-
rala se bom še vrniti, kajti toliko 
je še treba videti. Spoznala pa 
sem, da je narava še vedno tako 
neizmerno velika in nenavadna, 
da je človek proti njej le utrinek. 

Rocky Mountain pa so biser, 
eden izmed mnogih, ki so nam 
ljudem še kako potrebni. 

(Konec prihodnjič) 

Napisala: Renata Natek-Huda-
rin 

Potovanje na Kitajsko in Japonsko °are o™*8 
11. M A J (ponedeljek) 

Po zgodnjem zajtrku sem šel 
menjat denar na ulico. Spotoma 
sem prebral na oglasni deski, da 
je mongolska ambasada odprta 
samo do 10h. Z Bojanom sva ta-
koj s kolesi oddrvela najprej na 
rusko ambasado, kjer sem se pre-
rinil in prosil, če lahko preložijo 
vize za en teden prej kot sva spr-
va prosila. Rekli so, da lahko, le, 
da morava plačati še vsak po 35 
juanov. Potem sem rekel, da sva 
že ob prošnji vplačala vsak po 5 
juanov in na prijetno preseneče-
nje nama je prinesla takoj potne 
liste s spremembo datuma v vizi, 
plačati pa nama ni bilo treba nič. 
Takoj sva odkolesarila na mon-
golsko ambasado — po napor-
nem iskanju sva jo našla. Bila je 
že zaprta, a sem po dolgem pri-
govarjanju uspel, da so sprejeli 
najino prošnjo za vizo. Naslednji 
dan sva jo že šla iskat. Nato sva 
morala še v hotel, kjer sva bila 
dogovorjena, da nama spremeni-
jo datum za odhod s transsibir-
sko železnico. Čakala sva, da ob 
I3h odprejo agencijo hotela. 
Sprememba rezervacije ni pro-
biem, le doplačati sva morala 5 
juanov. Potem sva šla po naku-
pih v »temple of hueven«. Tako 
sva urejala stvari do večerje, ki 
sva si jo privoščila v kitajski re-
stavraciji. Tudi tokrat sva čakala 
(uro in pol). Tam sva srečala Ho-

landca in skupaj smo spet »de-
batirali«, midva ob pivu, on pa 
je abstiniral. Okoli polnoči smo 
šli spat. 

12. M A J (torek) 
Po zajtrku sva šla na mongol-

sko ambasado po potne liste. 
Med potjo sva se razšla in Bojan 
je zgrešil, zato je prišel precej za 
mano. 

Ko sem šel v »Frendshup Sto-
re« kupit kadila in razglednice, 
sem srečal par iz Švice, s katerim 
bova potovala domov. Spotoma, 
do hotela, sva kupila nekaj hrane 
(konzerve, klobase) za popotnico 
v vlaku. 

Ko sem se v hotelu nekoliko 
osvežil, sem šel popoldne sam v 
mesto. Najprej sem poiskal re-
stavracijo in si naročil. Ko sem 
dobil račun, je bil znesek dvakrat 
višji kot sem predvidel. Pa sem 
kar zbil ceno, plačal in šel. Pri-
družil se mi je neki tip, ki mi je 
razložil kje naj kaj kupim. Ubo-
gljivo sem mu sledil in spet za-
pravljal. Nato sem šel na glavni 
trg, kjer sem fotografiral zmajar-
ja, tudi sam sem se slikal s Kitaj-
cem. 

Zvečer sem si ogledal še pred-
stavo telovadbe. Akrobatka mi je 
bila zelo všeč. Kasneje sem šel 
nazaj v hotel. Tu sem vrnil kolo, 
dvignil svojo izkaznico in pred 
spanjem z Bojanom in Nizozem-
cem popil pivo. 

13. M A J — dan odhoda 
Vstali smo ob pol 6h zjutraj, hi-

tro pospravili in spakirali stvari. 
Jutaka njis je pospremil do avto-
busne postaje, ker pa je bila gne-
ča, smo najeli kombi do železni-
ške postaje. Plačali smo po en ju-
an na osebo. 

Iz čakalnice na železniški po-
staji so nas čez pol ure spustili 
na peron. Na vlaku smo poiskali 
svoje kupeje. Začuden sem bil, 
ker je bilo isto osebje kot iz Mos-
kve do Pekinga in tudi v istem 

vagonu smo bili (s Kitajcem Gu-
van-om). Veseli smo bili, da se 
spet vidimo. V kupeju smo bili 
samo trije, poleg naju še en Kita-
jec: 

Pogovarjali smo se z ostalimi 
potniki iz Amerike, Francije. Ta 
dan smo prepotovali Kitajsko in 
zvečer prišli do kitajskomongol-
ske meje. Vse je šlo gladko. Stali 
smo samo dve uri. Tudi na mon-
golski meji ni bilo problemov. 
Ponoči smo mirno zaspali — za-
ključil se je 1. dan potovanja s 

transsibirsko železnico. Hrana 
naslednji dan je bila kot vedno, 
kosilo celo nekoliko slabše kot 
na Kitajskem. 

14. M A J (četrtek) 
Navadili smo se na enakomer-

ne tresljaje vlaka. Pokrajina je 
postajala pustejša — tipična 
Mongolija. Odločila sva se, da 
bova pojedla hrano, ki sva jo 
imela s sabo in da ne bova šla v 
restavracijo. Opazovala sva so-
potnika, Kitajca, ker je imel dne-
vno tudi po 12 obrokov, videti je 
bilo, kot da samo je. Prebirala 
sva časopise in revije, poslušala 
kasete na walkmanu in prevajala 
napise z blaga iz Avstralije (ki 
sem ga kupil na Kitajskem). Zve-
čer sem se malo razgledal po va-
gonu in se spoznal z drugimi. 
Res je bila internacionalna dru-
žba. Zvečer smo že prišli na 
mongolsko mejo, čakali smo sa-
mo eno uro. Samo en vojak je 
spraševal za cigarete. Odpravili 
smo se proti ruski meji. Kontrola 
brez problemov. Pravo nasprotje 
v primerjavi s potovanjem tja. 
Tudi prijazni so bili bolj. Na me-
ji sva menjala še 20 US $, ker 
nisva vedela, če bo kaj s črno 
prodajo na vlaku. 

Zunaj je bilo še precej mrzlo 
(temperatura je bila nižja, kot 
sva jo bila vajena), vse nas je tre-
slo. Ta večer smo prestavili uro 

kar za 5 ur nazaj, da smo gledali 
na tabelo po moskovskem času 
(kdaj in koliko časa bomo kje 
stali). 

15. M A J (petek) 
Ker se ponoči nisem pokril z 

odejo, sem zjutraj skoraj zmrznil, 
saj se je še bolj ohladilo. Skozi 
okno sem opazoval zaledenelo 
Bajkalsko jezero, pokrajina je bi-
la že bolj hribovita in poraščena 
z drevesi. Za zajtrk sva izpraznila 
najine zaloge, potem pa šla še v 
restavracijo v vagonu. 

Z občasnimi postanki, po naj-
več 15 minut, smo nadaljevali 
pot proti Moskvi. Na vlaku smo 
igrali tarok (še z dvema Franco-
zoma). Bil sem kar presenečen, 
da znata, imela pa sta seveda ne-
kaj svojih pravil. 

Skozi okno sem nekajkrat fo-
tografiral pokrajino, ki je posta-
jala vedno bolj zanimiva. Zvečer 
smo se nekoliko pogovarjali o 
naših izkušnjah. 

V restavraciji osebje (razen še-
fa) ni znalo angleško, zato nama 
je srbohrvaščina kar koristila in 
sva marsikateremu pomagala pri 
sporazumevanju. Zanimivo je 
pripovedoval tudi Anglež, ki je 
pred šestimi leti prodal hišo na 
Floridi in šel na potovanje. Star 
je bil okoli 40 let. 

K sliki: V trgovini z maskami sem si nadel očala, ki te ne izdajo 
da mežiš ali spiš. Idealno za sestanke. 
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Dvignjeni zastor 74 
Če bi sodili po številu novih 

knjig, bi mirno zapisali povsem 

suh mesec. Po številu obiskoval-

cev in izposojenih del tako na 

pionirskem kot tudi na oddelku 

za odrasle knjižnice kulturnega 

centra Ivana Napotnika pa sodi 

januar med zelo množične. 

Parfum, Mistralova hči, Moja 

ženskost, moja sreča, Lezi med 

leve, Sever in Jug, pa njeno na-

daljevanje Ljubezen in vojna, Še-

rugovo Potovanje k ljudem, peti 

del Svetinove Ukane, Čarovni-

kov vajenec, Bitka za neznano, 

pa dela o horoskopih, jogi, bioe-

nergiji, radiesteziji so bila prete-

kli mesec najpogosteje izposoje-

na dela na oddelku za odrasle. 

1691 bralcev si je nezimske janu-

arske večere krajšalo čas ob pre-

biranju 4233 del, 27 se j ih je 

prejšnji mesec vpisalo na novo. 

Namesto seznama novih del, 

vam bomo tokrat nekoliko bolje 

predstavili le eno delo. Knjižni-

čarke oddelka za odrasle so iz-

brale Čisto žensko Thomasa Har-

dya — to je ljubezenska zgodba 

iz 19. stoletja. Dogaja se v Angli-

ji , pripoveduje pa o nesrečni lju-

bezni podeželske mlekance ple-

menitega porekla, ki nasede na-

silnemu dvorjenju gospodariče-

nega sina. O d njega zbeži, rodi 

otroka, ki ji umre. Nato se poro-

či s študentom agronomije. Ta iz-

ve za mlekaričino preteklost in 

jo . . . Kakšen je konec? Vzemite 

v roke knjigo in preberite. 

Rožančev Markov Evangelij.je 

bil zadnja dva meseca prejšnjega 

leta med najbolj branimi doma-

čimi deli. Zakaj je roman, popu-

larna žanrska politična kriminal-

ka, pritegnil pozornost odraslih 

bralcev? Morda Rožančevo raz-

pravljanje o položaju Slovencev 

v Evropi, o njihovem odnosu do 

sosedov? Morda razmišljanja o 

slovenski majhnosti? Poglavje o 

samomorih, svobodi, o razmerjih 

med posamezniki in družbo 

ali . . . Vse to počenja odprto, 

meditativno, občutljivo v obliki 

zastavljanja vprašanj — posku-

šanja samoosmislitve, ne da bi 

komerkoli vsiljeval kakršnokoli 

rešitev. 

Večji obisk kot v lanskem ena-

kem obdobju so zabeležile tudi 

knjižničarke pionirske knjižnice. 

V mesecu januarju je ta oddelek 

obiskalo 2597 mladih bralcev, na 

novo se j ih je vpisalo 35. Prebrali 

pa naj bi 4717 del. Kljub počitni-

cam je bilo med njimi tudi 378 

poučnih knjig. 

Za pravljice pravimo, da niso 

samo zanimive, bralne, ampak 

tudi zelo vzgojne. Nič drugačna 

ni kazaška pravljica Mumanbaj 

in sedem razbojnikov. To je pri-

poved o mirnem in skromnem 

človeku, ki z raznimi zvijačami 

pretenta sedem razbojnikov. Ti 

so ga namreč hoteli spraviti na 

beraško palico, če ne bi Muman-

baj rešil sebe in svojo družino 

kako drugače. Ob koncu počitni-

škega branja pa omenimo še naj-

bolj brana dela s tega oddelka: 

Bermudski trikotnik, V gaju ži-

vljenja, Iz moje doline, Roki , 

Rok, Mo j prvi leksikon ter stripi 

Miki ja Mustra. 

MLADINSKA KNJIGA 
Police v Mladinski knjigi v 

Titovem Velenju so ob vsakem 

našem obisku bolj obložene z 

vedno dražjimi knjigami. »Toda, 

kaj hočemo, vse je drago,« pravi-

jo prodajalke. Vseeno pa si nove 

knjige Najlepše antične pripoved-

ke za 39.600 dinarjev, Peščene 

stopnice za 13 tisočakov Zane 

Grey, Segalov Razred stane 31 ti-

soč dinarjev ter Močno zdravilo 

Haileya za 19500 dinarjev — 

kljub ceni vredno kupiti. Gospo-

dinjam pa bo morda prišel prav 

priročnik Dr. Oetkerja Enolon-

čnice. Dobita ga za 11 tisočakov. 

Med iskanimi pa so bile tokrat 

knjige Živeti modro ter Športni 

ribolov na morju. 

Strokovna služba občinske skupnosti za zaposlovanje Titovo Velenje 
OBČINSKA SKUPNOST ZA ZAPOSLOVANJE 

OBJAVE POTREB PO DELAVCIH V OBČINI VELENJE IN MOZIRJE 
DELOVNA ORGANIZACIJA POKLIC ŠIFRANTA PROSTA DELA IN NALOGE Dl 

NČ 

DČ 

ROK 

P 
OD 

ŠT. 

DEL. 

OBČINA VELENJE 
INŽENIRING dipl. ing. gradb. za konstr. vodja projekta prodaje in izvedbe 1 5 nč 8 610.000 1 

INŽENIRING dipl. ing. gradb. za konstr. odgovorni gradbeni projektant 3 nč 8 570.000 1 

INŽENIRING dipl. ing. elektrotehnike odgovor, elektro projektant 3 nč 8 570.000 1 

INŽENIRING dipl. ing. gradb. za org. in vodja sektorja projektive razvoja in 

teh. d. consuitinga 4 nč 8 620.000 1 

INŽENIRING dipl. ing. strojništva vodja sektorja trženja in izvedb 3 nč 8 680.000 1 

INŽENIRING dipl. ing. strojništva odgovorni projektant za področje dipl. ing. strojništva 
instalacij in klimatizacij 3 nč 8 570.000 1 

INŽENIRING dipl. ing. strojništva vodja priprave dela 5 nč 8 650.000 1 

INŽENIRING ing. gradbeništva vodja projekta prodaje in izvedbe II 5 nč 8 500.000 1 

GORENJE INTERNA BANKA ekonomist vodja oddelka vrednostnih papirjev 3 nč 8 510.000 1 

TERMOELEKTRARNA ŠOŠTANJ kuhar izmenski kuhar 2 nč 15 280.000 1 

OBČINA MOZIRJE 
GP TURIST kuhar kuhar 6m nč 10 280.000 3 

GP TURIST natakar natakar (znanje nem. ali angl. jezika) 6m nč 15 270.000 2 

ISKRA - FERITI stroj, ključavničar vzdrževalec strojev in naprav v stroj, ključavničar 
Ljubnem 2 nč 8 420.000 1 

ISKRA - FERITI elektr. za šib. tok vzdrževalec elektronike v Ljubnem 3 nč 8 470.000 1 

GP TURIST snažilka snažilka 6m nč 15 240.000 1 
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TERME TOPOLŠICA — hotel VESNA 
vabi: 

v četrtek, 11. februarja, ob 20. uri na 
KONCERT mladih tamburašev iz Pesja 
ter družabni večer. 

v soboto, 13. februarja, ob 20. uri na 
PLES V MASKAH s Ptujskim instrumental-
nim ansamblom. 
Izvirne maske imajo prost vstop, najboljše pa bodo nagrajene. 

Nagrade: 

— VIKEND paket za 1 osebo 

— celoletna karta za kopanje 

— Polletna karta za kopanje 

— pečena svinjska glava 

— narezek za 2 osebi 

— 10 krofov 

Gostovali bodo ptujski kurenti. 

<o, 14. februarja ob 15. uri na 
KO PUSTOVANJE z ansamb lom NO-

ČNA IZMENA. 
v torek, 16. februarja, ob 20. uri na 
VELIKO PUSTOVANJE. 
Igral bo Ptujski instrumentalni ansambel. 

Izvirne maske imajo prost vstop, najboljše pa bodo nagrajene. 

Nagrade: 

— VIKEND paket za 1 osebo 

— celoletna karta za kopanje 

— polletna karta za kopanje 

— pečena svinjska glava 

— narezek za 2 osebi 

10 krofov 

Gostovali bodo ptujski kurenti. 

Ostalo 
Lažnivec se kaznuje s tem. 
da se mu ne verjame niti 
takrat, ko govori resnico. 

(Talmud) 

Beremo Elgo, glasilo delavcev 

Elektrogospodarstva Slovenije. 

Dne 31. 1. 1988 smo v njem našli 

članek, ki popisuje sprejem in 

porazdelitev investicijskih sred-

stev za objekte slovenske energe-

tike. Zaenkrat je na razpolago 

260 milijard dinarjev. V drugi 

polovici prispevka pa piše tako-

le: »Rudniški objekti imajo po 

začasnem planu razporejenih 84 

milijard energetskih sredstev. Ta 

denar bo potreben R E K FLL za 

vlaganje v nadomestne objekte 

Preloge, daljinski prenos poda-

tkov iz jam RLV, odvodnjavanje 

v Prelogah, odpiranje jame Šo-

štanj in raziskave. ( . . . . ) 

V letošnjem planu je zajeta še 

skupina ostalo s 33 milijardami 

dinarjev. Ta skupina zajema ma-

le hidroelektrarne, informativni 

sistem, investicijsko dokumenta-

cijo, TE Tuzlo (rudniki Banovi-

či), deponijo premoga Lakonca, 

deponijo pri TEŠ, ekološki infor-

mativni sistem in naprave za izlo-

čanje SOJ, izobraževalni center 

jedrske tehnologije, skladišče ra-

dioaktivnih odpadkov, nabavo re-

zervnega transformatorja v N E K 

in TES, Kosovo C, itd.« 

Članek iz katerega je iztrgan 

citat nosi naslov Okrnjeni zača-

sni plan. Iz zapisanega je razvid-

no še to, da so plan, kakršenkoli 

že je, morali sprejeti vsi samou-

pravni organi EGS in ISEP zgolj 

zato, da že pričete investicije 

neovirano tečejo proti koncu. 

Medtem strokovne službe elek-

trogospodarstva že pripravljajo 

spremembo vrstnega reda . . . 

Mogoče nas v Šaleški dolini 

lahko zadnji odstavek članka po-

miri. Vsi, ki smo zrasli in se vra-

sli v svet ob Paki lahko upamo, 

da bodo strokovne službe elek-

troenergetike ekološki blok inve-

sticij izvlekle iz tistega, čemur je 

po začasni razporeditvi name-

njen ostanek investicijskih sred-

stev. 

Kajti! 

Groba žalitev in nesramen od-

nos do tolikanj opevanega samo-

upravnega sistema je, če glas 

ljudstva uvrščamo med ostanke, 

obgrizke, odpadke! V našem pri-

meru med projekte, na katere 

najbrž nihče ne računa resno. V 

kanti ostankov je nabutano vse 

od malih hidroelektrarn, do Ko-

sovo C. Povrh je še posuto z »in-

takodalje«, ki gotovo zajema tu-

di specialne arhitektonske uredi-

tve pisarn direktorjev (in tako 

dalje . . .) Te investicije bodo za-

gotovo udejanjene, v kolikor že 

niso! 

Glas ljudstva, pha! Z njim lahko 
podkurimo peči, da se bo še bolj ka-
dilo v to našo preljubo dolino Šentf-
lorjansko, zasvinjano do zadnjega ko-
tička in zasvinjano v dno duše! 

Počasi in zanesljivo padamo v 
mrak. V narobe svet, ko nam sovraž-
niki že od daleč hitijo s priliznjenim 
nasmehom v prijateljski objem, prija-
(elji pa nas sumničavo motrijo in ča-
kajo. kaj se bo prikazalo izza zastora. 
Električni mrk, s katerim nas »stro-
ka« straši, je najmanjše zlo. ki nas v 
prihodnosti pričakuje. Kaj bo prišlo 
za obljubami? Denar za odžvepljeva-
nje elektrarniškega dima, ali pozaba? 
Morebiti le palica z dvema konce-
ma?! 

Ne jok, ne krik. ne zahteve, ne 
prošnje: ničesar ni uslišano. Smo 
ljudstvo na oblasti, brez vpliva na 
odločitve. Sedimo lahko in čakamo, 
kako bodo »strokovne službe« obrni-
le naš denar! Nič zato, porečete. Kru-
ha imamo, iger še več, elektriko tudi. 
Ampak zaupanja in vero v svoje izvo-
ljene, tega pa nimamo več. Le kje se 
je izgubila? 

Ozrimo se ob koncu na — poezijo. 
A kaj, ko je tudi ta takšna, kot jo piše 
čas. Pesniki nam zrejo v prazne duše. 
Nič se je razrastel v nas. Taras Ker-
mauner označuje pesmi Aleksandra 
Peršolje takole: »Povsakdanjeni nič. 
Zakrit, hinavski, vse manj viden te-
ror: zadušitev namesto zakola!« 

Peter Rezman 

Olje je vedno veljalo tri 
povprečne plače 

Kje v Titovem Velenju kupiti 

knjigo se /e. Ve se tudi kam po ze-

lenjavo in kam po čevlje. Ve se, 

kam po pohištvo. Toda ali se ve 

tudi, kam po sliko, če si jo človek 

zaželi, če ima za to denar in če mu 

ni vseeno, kakšna ta slika je? Sli-

ko lahko kupite v Kulturnem cen-

tru Ivan Napotnik, edini profesio-

nalni kulturni ustanovi v našem 

mestu, ki je za prodajo slik tudi 

uradno registrirana. 

Najlepšo priložnost, da sliko 

kupite, pa imate, če pridete ko-

nec leta na prodajno razstavo. 

Letos so jo pripravili že drugič in 

kot pravijo v Kulturnem centru, 

so bili med obiskom in zanima-

njem Velenjčanov, navdušeni. 

Sliko lahko kupite tudi, kadar 

je v prostorih knjižnice kakšna 

razstava, saj je po navadi vedno 

katera od slika tudi naprodaj. 

Seveda, da vas ne bomo zavedli, 

tega ni moč storiti, pa če imate še 

tako globok žep, kadar gre za re-

cimo pregledno razstavo kakšne-

ga že umrlega avtorja in si zanjo 

tudi v Kulturnem centru slike 

sposodijo od lastnikov. 

Kadar tega ni, pa je malo te-

žje, ne pa tudi nemogoče. Kul-

turni center toliko denarja, da bi 

slike naprej nakupil od umetni-

kov in potem prodajal, nima. 

Umetniki tudi ne dajo slik iz rok 

kar tako, saj ne vedo, kdaj bodo 

prodane. Inflacija pa tudi ume-

tnikom ni prizanesla. Če pa ima-

te kakšne konkretne želje, pri 

uresničitvi teh, vam bodo v Kul-

turnem centru radi priskočili na 

pomoč, tudi s svetovanjem, kje 

uresničiti željo. 

Na veliko pa se v tem centru s 

prodajo slik ne morejo ukvarjati. 

Za to tudi nimajo kadrov, saj bi 

takšno delo zahtevalo celega člo-

veka s primerno izobrazbo. V ga-

lerijah, kot so Ars, Labirint, slike 

prodajajo umetnostni zgodovi-

narji, ki lahko kupcu z nasvetom 

vedno priskočijo na pomoč. 

In kaj kupujemo, ko kupuje-

mo? Kot so dejali v »Napotni-

ku«, imajo Velenjčani slike sicer 

radi, a odločajo se največkrat za 

grafike, ki so tudi cenovno naj-

bolj sprejemljive. Olje pa je, so 

me poučil i , vedno veljalo pribli-

žno tri poprečne plače. Sedaj pa 

zračunajte. O d sto milijonov pa 

naprej. 

(mkp) 

Velenjski grad 

Poleg stalnih zanimive tudi občasne 
razstave 

Velenjski grad postaja vse bolj 

zanimiva in privlačna izletniška 

točka. Obiskovalcev ne pritegne-

jo le stalne muzejske zbirke: Foi-

tova zbirka, dela v galeriji Lojza 

Perka, Galerija slovensko slikar-

stvo 20. stoletja. Rudarska zbir-

ka, zbirka Delavsko gibanje in 

N O B v Šaleški dolini, Cerkvena 

umetnost v Šaleški dolini , Ma-

stodont, Batik. Pozornost obi-

skovalcev pritegnejo tudi obča-

sne razstave, ki j ih pripravijo de-

lavci muzeja. Največ obiskoval-

cev, okrog 2000, je pritegnila raz-

štava Delavsko gibanje v Šaleški 

dolini, nadvse uspelo je bilo tudi 

gostovanje Zgodovine slovenske-

ga premogovništva v Srbiji. Nič 

manj zanimiva ni bila razstava 

Šoštanj na starih razglednicah. 

To si je ogledalo približno 700 

obiskovalcev. Poleg teh pa naj 

omenimo še Škale skozi zgodovi-

no, Slovenski premogarji v Srbi-

ji , 15 let prijateljevanja Tomaža 

Lorenca s kitaro, 30-let muzeja 

in prireditev sejem bil je živ. 

Zadnja s seznama je bila razsta-

va ob 60-letnici dr. Milena Že-

varta. V gosteh so postavili še 

eno razstavo Razvoj mesta Vele-

nja in sicer v Titovi Mitrovici. 

Zbirke in razstave na velenjskem 

gradu si je lani ogledalo kar 

okrog 11.900 obiskovalcev. 

Trenutno pa se delavci velenj-

skega muzeja pripravljajo na po-

stavitev še ene stalne zbirke. 

Njen delovni naslov je Stare po-

dobe gradov v Šaleški dolini in 

staro orožje. 

T. P. 
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Koledar 
T O R E K , 16. februarja — 

PUST 

S R E D A , 17. februarja — 

ALEŠ 

Mali oglasi 

Z A K O N S K I PAR I ŠČE STA-

N O V A N J E V T I T O V E M VELE-

NJU. Ponudbe pošljite na upra-

vo lista pod šifro » D o avgusta«. 

FR IZERSK I S A L O N »DANI-

CA« O B V E Š Č A C E N J E N E 

STRANKE, da se lahko odslej 

naročijo tudi po telefonu 

882-136, delovni čas je od 12. do 

19. ure in ob sobotah od 7.—13. 

ure. Se priporoča frizerski salon 

»Danica« , Koroška 11, Šoštanj. 

P R O D A M O T R O Š K O POSTE-

LJO . Telefon 854-126. 

J O G I P O S T E L J O M E B L O 

P R O D A M . 200 x 140. Telefon 

857-592. 

VDOVA S R E D N J I H LET IŠČE 

Ž E N S K O Z A P O M O Č V GO-

SPOD IN JSTVU , 3 do 4 ure na 

dan. Informacije po telefonu 

855-943 ali pod šifro »Plačilo po 

dogovoru«. 

ROLETE PLAST IČNE IN LE-

SENE v vseh barvah in izvedbah 

izdelujemo in vgrajujemo. Tele-

fon 24-296. 

Kmetijo 7 ha z vinogradom in na-

sadom breskev v bližini Brežic 

prodam. Telefon vsak dan 

063-853-965. 

ATR I JSKO H I Š O V IV. FAZI 

na 700 m2 parcele na Konovem 

prodam za 75 mili jonov. Telefon 

062-301-500. 

RENAULT-4 TL U G O D N O 

P R O D A M . Vrnjačke Banje 5, 

stanovanje 61, nadstropje 7, 

Titovo Velenje. 

P R O D A M Z-101 GT 55/34, le-

tnik oktober 1984, prevoženih 

28.000 km, garažirana. Telefon 

854-354, popoldan. 

PRAŠIČA T E Ž K E G A O K O L I 

130 kg, krmljenega z domačo 

hrano prodam. Telefon 779-264. 

R A B L J E N O S P A L N I C O , zibko, 

posteljico, stajico, voziček pro-

dam. Telefon 853-185. 

ZATEKEL SE J E Č R N MAJ-

HEN PES. Pokličite po tel. 

853-185. 

POSTELJ I Z JOGIJEMA PRO-

D A M za 10 SM. Telefon 

857-682. 

U G O D N O P R O D A M štedilnik 

Gorenje 2 plin, 2 elektrika. Tele-

fon 854-307. 

U G O D N O P R O D A M R4, GTL, 

letnik 1982, odl ično ohranjen. 

Tel. 884-190. 

U VčkaL 
D O za k o m u n a l n o in s t a n o v a n j s k o o s k r b o 
VEKOS n. sub. o., Titovo Velenje, Koroška 37 b 

DSSS 

Komisija za delovna razmerja DSSS ponovno objavlja prosta 

dela in naloge 

VODENJE FINANČNE SLUŽBE 
Pogoji: 

VI. stopnja strokovne izobrazbe — ekonomske smeri, 

3 leta delovnih izkušenj pri vodenju službe, 

vozniški izpit »B« kategorije. 

Delovno razmerje bomo sklenili za nedoločen čas s polnim de-

lovnim časom. Poskusno delo traja 60 dni. 

Za razpisana dela in naloge naj kadidati pošljejo pisne prijave z 
dokazili o izpolnjevanju razpisnih pogojev v 14 dneh po objavi 
razpisa na naslov: DO »VEKOS« Titovo Velenje, Kadrovska slu-
žba, Koroška 37 b Kandidate bomo o izbiri obvestili v 30 dneh 
po poteku objave. 

center srednjih dol 

C E N T E R S R E D N J I H Š O L 
S R E D N J A E L E K T R O , K O V I N A R S K A , N A R A V O S L O V N A IN 
R A Č U N A L N I Š K A Š O L A 
T ITOVO V E L E N J E 

Titovo Velenje, dne 29. 1. 1988 

JEZIKOVNI TEČAJI FEBRUAR 1988 
V februarju se bodo pričeli naslednji splošni jezikovni tečaji: 

1. N E M Š Č I N A I - 80 u r t o r e k - č e t r t e k 1 5 . 3 0 - 1 7 . 4 5 
2. N E M Š Č I N A I I - 80 u r t o r e k — č e t r t e k 17.50—20.05 
3. N E M Š Č I N A I I I - 80 u r t o r e k - č e t r t e k 1 5 . 3 0 - 1 7 . 4 5 
4. A N G L E Š Č I N A I I I - 80 u r t o r e k - č e t r t e k 17.00—19.15 
Poleg navedenih splošnih tečajev, ki razvijajo osnovne jeziko-

vne spretnosti in besedišče bomo v tem semestru organizirali 

še naslednja tečaja: 

5. A N G L E Š Č I N A IV z n a s l o v o m » A k t u a l n e t e m e « — 60 u r 
za kandidate, ki želijo razpravljati o sodobni tematiki na pod-
lagi člankov iz tujih revij in časopisov. Ni primerno za zače-
tnike. 

6. A N G L E Š Č I N A Z A Z U N A N J E T R G O V I N S K O R E G I S T R A -
C I J O v s o d e l o v a n j u z V E K Š M a r i b o r — 130 u r 

Informativni sestanek in vpis za vse zainteresirane bo dne 23. 2 
1988, 

— za nemščino ob 17.00 uri za 

— angleščino pa ob 18.00 uri. 

I N F O R M A C I J E PO T E L E F O N U : CSŠ 853-181 int. 28, prof. Sil-
va Kuzman 

— ob torkih 11.30—14.00 

— ob sredah in četrtkih od 8.00—9.00 

Brezplačno 

plavanje 

Komisija za rekreacijo, oddih 

in delavske športne igre pri Ob-

činskem svetu Zveze sindikatov 

Slovenije Velenje skupaj z Z T K O 

občine Velenje organizira brez-

plačno plavanje v pokritem baze-

nu v Titovem Velenju za vse delav-

ce naše občine. Za kopalce bo 

prost vstop vsako soboto v febru-

arju in marcu od 18.00 do 20.00 

ure. 

mm 
m 

RISALNI BIRO & 
G R A F I K A 

Preval je 
Od grafičnega designa 

do t i s k a 
Kersn ikov«. 17 VELENJE 

§ TVD Part izan Šmar tno ob Paki 
0 prireja dne 13. februarja 

• PUSTOVANJE 
^ s pričetkom ob 20. uri v kulturnem domu v Šmartnem ob Paki 

J Igral bo ansambel N O Č N A I Z M E N A . 
® Maske imajo prost vstop, najbolj izvirne bodo nagraje-
W ne. 
0 Pridite z maskami ali brez njih! 

G. PREBIVALSTVA 
Matično območje Velenje 
Poroka: 

Darko Blazinšek, roj. 1964, elektro-
inštalater iz Gaberk 71a in Betka 
Tamše, roj. 1963, prodajalka iz Plešiv-
ca 36. 

Rojstva: 
Rodi lo se je 24 dečkov in 31 deklic. 

Smrt i : 
Mari ja Korošec, gospodinja iz Fran-
kolovega 46, roj. 1908, Alo jz Strmšek, 

Dežurstva 
Dežurni zobozdravnik v Zdravstvenem 
domu Velenje: 

13. in 14. februarja — dr. Anica Pi-
stotnik. Tavčarjeva 19, Ti tovo Vele-
nje. 

Od 8. do 12. ure v zobni ambulanti 

kmetovalec iz Zgornj ih Laž 26, roj. 
1924, Slavko Lekič, upokojenec iz Ti-
tovega Velenja, Vodovodna 7, roj. 
1934, Franc Sevčnikar, upokojenec iz 
Slatin št. 39, roj. 1911, Cecil i ja Selan, 
družinska upokojenka iz Titovega Ve-
lenja, Partizanska 68, roj. 1907, Cveta 
Kračunovič, kmetovalka iz Florjana 
11, roj. 1907, Ivan Štrigl, upokojenec 
iz Šoštanja, Trg Svobode 12, roj. 
1929, Ana Videmšek, gospodinja iz 
Gaberk 24, roj. 1924. 

Zdravstvenega doma, sicer v pripra-
vljenosti na domu. 

Dežurni veterinar na Veterinarski po-
staji Šoštanj: 

od 12. do 19. februarja — Mi lan 
Matko, dipl . vet., Topolšica 15, tele-
fon 891-166. 

A preletela jih je črna vest, . . . 

na naše okno črna ptica sela, 

čez okno vse peruti je razpela -

ne vidimo več sonca niti zvezd. 

Z A H V A L A 

Ob boleči izgubi našega dragega moža, očeta in starega očeta 

Ivana Strigla 
rojenega 19. 12. 1929 v Šoštanju 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, znancem, prijateljem ter sosedom, ki ste ga pos-

premili na njegovi zadnji poti ter darovali cvetje. 

Iskrena hvala pevcem, Ivu Gorograncu za poslovilne besede ter duhovniku za opravljen 
obred. 

VSI N J E G O V I 

Z A H V A L A 

Na pragu novega leta smo se v Podkraju poslovili 

od naše drage mame 

Anice Železnik 
Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki ste jo imeli r a d i j i kakorkoli pomagali in sočustvovali z na-

mi ob slovesu. 

Žalujoči : sin Bogdan in hčerka Ksenija z družinama 

Z A H V A L A 

Ob nenadni boleči izgubi dragega moža, očeta, starega očeta in brata 

Evzebija Žagarja 
rojenega 16. 12. 1924 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za nesebično po-

moč, darovano cvetje in spremstvo na njegovi zadnji poti. 

Iskrena hvala dr. Sadarju in zdravstvenemu osebju Zdravstvenega doma Velenje, govorniku 

Ivu Gorograncu, govorniku in častni straži RLV, rudarski godbi ter duhovniku za opravljen 

obred. 

Žalujoči : žena Angela, sinova Albin in Miran z družinama ter brat in sestre z družinami. 

Z A H V A L A 

Ob boleči izgubi dragega moža, očeta, brata in strica 

Slavka Lekiča 
s Konovega 

1934 - 1988 

se iskreno zahval jujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za izraze sožalja, 

za toliko lepega cvetja in spremstvo na zadnji poti. 

Posebno zahvalo izrekamo družini G luk za pomoč in požrtvovalnost v najtežjih trenutkih. 

Zahval jujemo se duhovniku za opravljen obred, govorniku, častni straži in rudarski godbi. 

VSI N J E G O V I 

Najhujša vseh je bolečina 

v nesreči srečnih dni spomin 

Z A H V A L A 

ob nenadni tragični izgubi sina, brata, strica in nečaka 

Milana Krenosa 
roj. 20. maja 1951. 

Iskreno se zahvaljujemo dr. Pirtovšku, gasilskemu društvu Šoštanj-mesto, kolektivu Termoe-

lektrarne, Planinskemu društvu, Društvu invalidov, Društvu slušno prizadetih, mladinski or-

ganizaciji, Mi lanovim sodelavcem in dobrim sosedom za vso nudeno pomoč v teh težkih tre-

nutkih. Zahval jujemo se tudi gospodu duhovniku za opravljeni obred, godbi Zarja Šoštanj, 

govornikom za poslovilne besede in vsem darovalcem cvetja. Prav tako velja zahvala vsem, ki 

ste nam izrazili sožalje in pomagali v najhujših dneh, ter Mi lana v tako velikem številu pospre-

mili na zadnji poti do zadnjega počitka, zlasti številnim članom sosednjih gasilskih društev. 

Še enkrat vsem skupaj hvala! 

Žalujoči: ata, mama, sestri Marjana in Jožica z družinama in ostalo sorodstvo. 



Društvo invalidov Titovo Velenje 

Lani najuspešnejši 
Z dokaj raznovrstno in obse-

žno dejavnostjo v preteklem letu 

se ponašajo tudi člani društva in-

validov iz Titovega Velenja. V 18 

letih delovanja društva je bilo 

prav lansko najuspešnejše. Vsi 

organi, komisije pri društvu so 

uspešno uresničili in celo prese-

gli začrtan delovni program. 

V društvu je vključenih več kot 

3370 invalidov iz velenjske obči-

ne. Med njihovimi nalogami zav-

zema že nekaj let posebno mesto 

ustanavljanje aktivov delovnih 

invalidov v organizacijah združe-

nega dela in poverjeniških odbo-

rov po krajevnih skupnostih. La-

ni j im je uspelo ustanoviti takšen 

aktiv v šoštanjskih termoelektrar-

nah ter v krajevni skupnosti 

Šmartno ob Paki. Kar nekaj je 

bilo lani invalidov, ki so se zate-

kli po pomoč ali nasvet v dru-

štveno pisarno. Tako je društvo 

lani pomagalo 45 invalidnim 

osebam pri usposabljanju za de-

lo, 28 pri zaposlitvi. Društvo je v 

preteklem letu med drugim po-

skrbelo za dodatno izobraževa-

nje članov, izboljšanju delovnih 

razmer invalidov, izvajalo sosed-

sko pomoč in še bi lahko našte-

vali. 

Pestra je bila lani tudi dejav-

nost na področju športa in re-

kreacije. Na raznih društvenih, 

republiških in državnih tekmova-

njih je nastopilo kar 135 članov 

velenjskega društva invalidov, ki 

so dosegli zavidljive rezultate. V 

svoji zbirki priznanj, pokalov 

hranijo dva državna naslova, po-

stali pa so tudi republiški ekipni 

prvaki. Ob naštevanju opravlje-

nega dela v preteklem letu ne 

smemo m imo tesnega sodelova-

nja s tovrstnim društvom v Spli-

tu, Paračinu, Pucarevim ter Ne-

gotinom. Aktiv invalidov Rudni-

ka lignita Velenje vsako leto iz-

menja izkušnje s konferenco de-

lovnih invalidov občine Osijek. 

Srečali pa so se še s člani društva 
invalidov Debreneca na Madžar-
skem. 

Kar na petih listih zapisan de-

lovni program napoveduje tako 

obsežno in bogato dejavnost dru-

štva tudi v tem letu. Vse so na-

menjene seveda kar najuspešnej-

šemu premagovanju težav invali-

dov v njihovem delovnem ter bi-

valnem okolju. Poleg stalnih ak-

cij, izvajanja dejavnosti v dru-

štveni pisarni, se bodo v tem letu 

člani komisije za razvedrilo, re-

kreacijo in šport trudili, da bi bi-

lo delo na tem področju uspeš-

nejše od lanskega. Prednostna 

naloga društva pa ostaja ustana-

vljanje poverjeniških odborov v 

krajevnih skupnostih Šoštanj in 

Šentilj ter aktivov delovnih inva-

lidov v tistih organizacijah zdru-

ženega dela, kjer delo slednjih še 

ni zaživelo. 

- tp -

Šoštanj, Podkraj—Kavče 

Tudi letos karneval 
Čas norčavih in veselih dni je 

pred vrati. Nan j so se tudi priza-

devni člani turističnega društva 

Šoštanj marljivo pripravili. 

Tako kot lani bodo tudi letos 

organizirali pustni karneval. Ta 

bo v nedeljo, začel pa se bo ob 

14. uri. Karnevalski sprevod bo 

krenil izpred gasilskega doma na 

Trg svobode, kjer bo karnevalski 

ceremonial. Po končanem obre-

du pa bo še veselo pustno raja-

nje v Kajuhovem domu v Šošta-

nju. Šoštanjski turistični delavci 

vas vabijo, da si po svoji želji in 

presoji maske nadenete ali sna-

mete in se pridružite karavani. 

X X X 

To nedeljo, bodo poskrbeli za 

prijetno pustno razpoloženje tu-

di člani Trim društva iz Kavč. 

Tudi ti bodo organizirali pustni 

karneval. Tokrat že četrtega po 

vrsti. Sprevod pustnih šem bo 

krenil po ulicah krajevne skup-

nosti iz centra ob 13. uri. (fpj 

PRIREDITVE • PRIREDITVE 
PR IRED ITVE K U L T U R N E G A 

CENTRA IVAN NAPOTNIK 

Koncert S I M F O N I Č N E -

G A O R K E S T R A SLO-

V E N S K E F I L H A R M O -

N I J E 
V torek, 16. februarja 1988, ob 

19.30 bo v dvorani Glasbene šole 

v Titovem Velenju koncert "Sim-

foničnega orkestra Slovenske fil-

harmonije, ki mu bo tokrat diri-

giral mladi umetnik iz Slovenj 

Gradca Marko LETONJA . 

Program: Dane Š K E R L — 6. 

simfonija »rapsodična« za vio-

lončelo in orkester, solist: Miloš 

Mlejnik. Johannes B R A H M S — 

Koncert za violino in orkester v 

D . duru op. 77. Robert Schu-

mann — Simfonija št. 1 v B duru 

op. 38 »Pomladna« . 

Solist bo violinist Miran 

Kolbl. 

Vstopnice prodajajo v domu 

kulture Titovo Velenje in v Glas-

beni šoli Titovo Velenje, vsak 

dan do 15.00 ter eno uro pred 

koncertom. 

F A U S T O V E I M P R O V I -

Z A C I J E B O J A N A ŠTI-

H A 
V četrtek, 18. februarja, ob 

19.30, bo v knjižnici v Titovem 

Velenju gostovalo Mestno gleda-

/ w 
itev RAZSTAVE KARIK . 

U R M I Š E PRAPROTNI I 

tvorilo je posvečena dest 

|b k-1 niči delovanja Stiskan 

v otvorii ventili dogodku 

tek, 12. februarja, ob 20. u 

i 

L)jan S E D M A K , V l J l o 

in Bori Z U P A M ^ i 

d ? " 

^ J J I V 
mm 

lišče ljubljansko s Faustovimi im-

provizacijami Bojana Štiha. Delo 

je za oder priredil Tone PART-

LJ IČ . 

Nastopajo: Maja Boh, Anka 

Cigoj, Mi lan Kalan in Tone 

Kuntner. 

Režija: Vesna Arhar-Štih. 

»Prepričani smo, da nam ima 

dobro leto po svoji smrti Bojan 

Štih še vedno veliko poveda t i . . . 

Morda ga bomo zdaj še bolj ra-

zumeli kot za življenja. Kajti ja-

sno je, da je njegovo spraševanje 

o usodi slovenskega naroda da-

nes še aktualnejše, kot je bilo za 

njegovega življenja, le da je bil 

Bojan Stih eden redkih, ki se je 

tega že tako zgodaj z avede l . . . « 

(Tone Partljič). 

Vstopnice 2.000 din. Popusti 

običajni. 

Ponovno! 

D E S E T I B R A T 
Zaradi velikega zanimanja bo-

mo v petek, 19. in v soboto 20. 

februarja že petič in šestič pono-

vili ljudsko slikanico DESETI 

BRAT. Vstopnice bomo prodaja-

li od ponedeljka 15. februarja 

dalje. 

Na predstavo D E S E T E G A 

BRATA v soboto, 20. februarja, 

bo vozil posebni avtobus iz Letu-

ša, skozi Šmartno ob Paki in Šo-

štanj z odhodom ob 18.15 ter po-

vratkom takoj po končani pred-

stavi. 

Vstopnice bodo prodajali tudi 

v Šoštanju in sicer v domu kultu-

re med 10.00 in 1 1.00 ter v trafiki 

v Šmartnem ob Paki. 

O B I S K I V L J U B L J A N I 
V petek, 12. februarja, ob 

19.00, bo organiziran ogled bale-

ta L A B O D J E J E Z E R O v Operi v 

Ljubljani. Prijave še sprejema-

mo! Cena aranžmaja 10.00 din. 

Odhod avtobusa ob 16.30 pred 

Rdečo dvorano. 

Še vedno sprejemamo prijave 

za opero N A B U C C O dne 24. 2. 

1988, za opero Boris G O D U -

N O V dne 29. 2. 1988 in za kon-

cert na D U N A J U dne 5. 3. 1988. 

Šah 

Igralci Šoštanja skupaj z reprezentanti. (vos) 

Ob 30-letnici RK Šoštanj 

Zmaga reprezentance 

Mozirje 

Pust ne bo 
štrajkal 

Tudi letos Pust Mozirski ne bo 

prekinil dela, izsilil sestanka, ali 

kakor se po novem reče, ne bo 

štrajkal. Malce težav je resda 

imel, vendar se skupaj s svojimi 

spremljevalci ni predal. Štrajkal 

torej ne bo, njegov torkov nastop 

na mozirskem trgu pa bo kljub 

vsemu namenjen prav tej obliki 

borbe delavskega razreda, zad-

nje čase celo opredeljeni tudi s 

sindikalnimi pravili. Karneval 

torej bo, pa tudi pustno rajanje 

bo teklo po ustaljenem sporedu. 

Z otroško maškarado v nedeljo, 

tokrat tudi s sodelovanjem na 

pokalu »Zdravo« na Golteh, pri 

obojem bo sodeloval znani orke-

ster »Boj se ga«, nadaljeval se 

bo z »ofiranjem« v ponedeljek, z 

budnico v torek, iskanjem pusta, 

prevzemom občinske oblasti, 

obiskom delovnih organizacij in 

s popoldanskim karnevalom, še 

pred tem pa z rajanjem osnovno-

šolcev. V torek zvečer bo zname-

nita maškarada v domu Partiza-

na, v sredo pa pogreb z oporoko. 

Nasvidenje torej. 

J. P. 

Letošnje leto bo za rokometni klub 
Šoštanj vso v znamenju treh desetletij 
tekmovanja kluba. Tud i sobotni tur-
nir z udeležbo jugoslovanske A repre-
zentance, Metaloplast ike iz Šabca in 
banjaluškega Borca ter seveda jubi -
lantov je potekal v znamenju tega ju-
bileja. 

Seveda nekaj več kot 1000 gledal-
cev na turn i r ju ni videlo željene igre. 
To je razumlj ivo, saj so k lub i in repre-
zentanca sedaj šele v obdobju pri-
prav. K l jub temu so vse ekipe prika-
zale nekaj zelo zanimiv ih akcij, repre-
zentance pa so le potrd i l i , da upravi-

čeno načrtujejo medaljo na ol impi j -
skih igrah v Seulu. To j i m je v imenu 
vseh l jubitel jev rokometa v Šaleški 
do l in i zaželel tudi predsednik občin-
ske telesnokulturne skupnosti Jože 
Prislan, ki je dejal: »Žel imo vam, da 
osvojite še drugo zlato o l impi jsko 
odl ičje.« 

Ob slovesni otvori tv i turn i r ja so 
gledalci še posebej zaploskali Iztoku 
Pucu, ki je na tu rn i r j u v Rdeči dvora-
ni že 51 oziroma 52 oblekel reprezen-
tančni dres, njegovemu soigralcu v 
banjaluškem Borcu Magla j l i j i in j u s 
tem nagradil i za zlato medal jo na lan-

skem mladinskem svetovnem prven-
stvu na Reki: Predsednik rokometne-
ga kluba Šoštanj Franc Plasan pa j i -
ma je izročil še posebni dari l i . 

Rezultati: Šoštanj :Metaloplastika 
14:16 (8:7); Borac reprezentanca 
14:22 (7:13); za prvo mesto — Meta-
loplastika reprezentanca 17:22 
(10:8); za tretje mesto — Šoštanj:Bo-
rac 14:18 (6:8). 

Čeprav so rokometaši Šoštanja os-
voj i l i zadnje mesto, so z igro potrd i l i , 
da so zelo dobro pr ipravl jeni za nada-
ljevanje prvenstva. Oba nj ihova nas-
protnika sta se namreč morala zelo 
potrudi t i za zmago. Proti Borcu so 
gostitelj i celo povedli s kar 5:1, pa tu-
di tekma z Metaloplast iko je bila zelo 
izenačena. 

Na februarskem hitropotez-

nem turnirju šahu je zmagal Mi-

lan Goršek. Vrstni red je bil na-

slednji: I. Goršek 18 točk, 2. Raj-

kovič 15, 3. Matko 14 1/2, 4. Ve-

denik 13, 5. Pečečnik 13, 6. 

Stropnik 13 itd. 

Skupni vrstni red je naslednji: 

1. Goršek 18 točk, 2. Matko 15, 

3. Rajkovič 14, 4. Kristan 12, 5. 

Brešar 12, 6. Vedenik 9 itd. 

Šaleško šahovsko društvo raz-

pisuje občinsko člansko prven-

stvo posameznikov, ki bo v nede-

ljo, 14. februarja 1988 ob 9. uri v 

hotelu Paka v Titovem Velenju. 

Odigranih bo 9 kol po švicar-

skem sistemu, čas igranja pa bo 

2 x 1 5 minut. Prvouvrščeni igra-

lec prejme pokal, prvih pet pa di-

plome in praktične nagrade. Čla-

ni društva in sekcij vabljeni. 

Pušnik 16. 
na svetovnem 
prvenstvu 

Na svetovnem mladinskem prven-
stvu v klasičnih smučarskih discipl i-
nah v avstrijskem Saalfeldu je v naši 
reprezentanci v smučarskih skokih 
nastopil tudi Boris Pušnik. Naši mla-
di skakalci niso prav navdušil i in so 
razen Pušnika vsi razočarali. Boris je 
bi l naš najboljši tekmovalec v ekip-
nem delu, kjer je reprezentanca osvo-
j i la osmo mesto, najboljši pa je bi l tu-
di na tekmi posameznikov, ko se je 
uvrsti l na 16. mesto. Vsi ostali naši so 
se uvrsti l i nad 20. mesto, tekma pa je 
bi la zaradi nemogočih vremenskih 
razmer prekinjena že po prv i seriji 
skokov. 

Na Paškem Kozjaku je bi lo prven-
stvo štajersko-koroške regije za pio-
nir je C in B. Pri p ion i r j ih C sta bila 
Luka Ograjenšek in Mik lavžina tret j i 
in četrti, Zapušek in Drev osmi in de-
seti, pa tudi ostali niso razočarali. Pri 
p ion i r j ih B je zmagal Mu rko z Ljub-
nega ob Savinji pred Špegljem iz Ti-
tovega Velenja, četrti, šesti, sedmi 
osmi in deseti pa so bi l i Kadl iček, Li-
pičnik, lršič, Pocajt in Kunej. 

Prav tako na Paškem Kozjaku je bi-
lo tekmovanje za pokal Cockte za 
p ioni r je A. Boštjan Rednjak, Damjan 
Ograjenšek in Kandut i so med 70 tek-
movalci iz vse Slovenije osvoj i l i 
osmo. deveto in enajsto mesto. 

Kegljanje 

P O Z O R ! 

Vse delovne ljudi in občane, ki se 

ukvarjajo s kakršnokoli kulturo, 

pozivamo, da nastopijo v Stiskar-

ni. V pomladanskem času je še ne-

kaj prostih terminov. Pojavite se v 

Stiskami (načelno vsak torek ob 

19. uri) ali pa se najavite pisno na 

naslov Kino 16, pp 140, Titovo Ve-

lenje. 

(pred)pustne 
IZ DELA SINDIKATOV 

Medtem ko si drugod belijo glavo s številnimi ustavitvami 

dela, izsiljenimi sestanki in štrajki po novih pravilih, pa Ve-

lenjčane najbolj pestijo škodljive »drobne prekinitve« dela, ki 

marsikje trajajo daljši čas kot delo — vsak dan. 

OD RINKE DO SOTLE 

Poslovodja planinskega doma Izletnik v Logarski dolini, 

kije prišel »sanirati« poslovanje (od nekje iz Posotelja), je (ba-

je) štrajkal. Prav je imel — in odletel. 

OD BESED K DEJANJEM 
Zavrnili smo varčevalni zdravstveni paket. Na zdravje! 

CIGANSKO SPOROČILO VELENJČANOM 

»To, česar še ni bilo« je v Titovem Velenju NAŠ VSA-
KDAN. 

GOSTINSKA PONUDBA 

Nekaterim »zlate vilice«, drugim palco čez rit. 

RAZPRODAJE 

Lačnih ust ne zanimajo 40 % popusti — oblačil 

ŠTAFETA MLADOSTI 

Štafetno palico bomo uporabljali poslej le kot moralno 

grožnjo. 

Da bomo lažje pozabili na resnične težave — naše države. 

KULTURNI PRAZNIK 

8. februar in 8. marec imata skupni imenovalec. Nihče ju 

ne jemlje resno. 

PREVERJENO 

Za vsak primer smo preverili. Imamo vse sekretarje s knji-

žicami — deviznimi! 

P. Krof 

Zakaj so rokometaši 
Borca zapustili Pako? 

Šoštanjski kegljači so srečanje 7. 
kola z Radečami prestavil i, v 8. kolu 
pa so gostovali v Storah in z drugou-
vrščenim Kovinar jem izgubil i s 
4.855:4.930. Pričeli so sicer zelo do-
bro, na koncu pa j i m je zmanjkalo 
moči. Igrali so: Kramar 770, Glavič 
799, Žnidar 806, Fidej 809, Rajšter 
815 in Kr ižovnik 856. 

V torek so Šoštanjčani odigral i zao-
stalo srečanje s Papirničarjem iz Ra-
deč, danes, v četrtek, pa se bodo prav 
tako doma v 9. ko lu pomeri l i s Konu-
som iz Slovenskih Konj ic. 

Tud i naša ušesa je dosegla novica, 
da so rokometaši "Borca, ki so prišl i 
na 12-dnevne priprave v Ti tovo Vele-
nje 29. januarja, po treh dneh spaki-
rali prt l jago in se preselili v žalski Ru-
bin. Tudi zelo hi tro so nekateri vedeli 
povedati, da so Banjalučani zapustil i 
Pako ker niso dobi l i okrepl jenih 
obrokov hrane. K l jub temu, da so to 
bojda želeli dodatno plačati, in da o 
tem v Paki niso hoteli nič slišati. 

Nekateri so se o tem celo razpisali, 
vel iko več pa je bi lo govorjenja. Go-
tovo si v sedanjem času ne smemo 
privoščit i , da izgubl jamo goste, toda 
ne dobrodošle so tudi morebitne zlo-
namerne krit ike. K je je resnica? Iska-
li smo jo na obeh straneh. Poslovodja 
hotela Paka Ignac Kranc: »Športniki 
Borca, ki so bi l i gostje hotela Paka od 
29. 1. do I. 2. 1988, naj bi zapusti l i 
hotel zaradi tega, ker niso dobi l i obil-
nejše prehrane kot »navadni Zemlja-
ni«, k l jub temu, da bi j o doplačevali. 
Športniki so zapusti l i hotel zaradi 
prekratkih ležišč in pomanjkanja kon-
forta v nekaterih sobah (v sedmih so-

Velenjčanke 
tretje v Splitu 

V pripravah na pomladanski del 
tekmovanja v 2. zvezni rokometni ligi 
so se velenjske rokometašice udeleži-
le turni r ja v pobratenem Splitu. V pr-
vem srečanju so j i h domače prvoliga-
šice premagale s 30:24, v srečanju za 
tretje mesto so velenjske rokometaši-
ce premagale ekipo Ugleda s 26:24, 
zmagovalec turni r ja pa je bila ekipa 
Dalme. 

Namizni tenis 
Zveza telesno-kulturnih organizacij 

in namiznoteniški klub Tempo sta 
pripravi la namiznoteniški počitniški 
turn i r za pionir je. Namenjen je bil tu-
di p ionirkam, vendar se ni pr i javi la 
nobena. 

Pri mlajših p ion i r j i h je bil najboljši 
Boris Nakov, za n j im pa so se uvrsti l i 
Jeseničnik, Plava (vsi OŠ GŠ), Part 

bah je b i l samo tuš, v štirih pa kopal-
nica in WC). Hotel je res potreben te-
meljite obnove, vendar si ne dovoli-
mo neresničnih in žal j iv ih izjav na ra-
čun prehrane, ki so si j o športniki 
preko trenerja vsako ju t ro najprej sa-
mi izbiral i in b i l i z njo tudi zadovolj-
ni.« 

Nenad Kneževič, vodja potovanja 
Borca, pa nam je takole odgovor i l : 
»V Žalec smo se preselili zaradi neu-
dobne namestitve v sobah oziroma 
zaradi prekratkih postelj. V nekaterih 
sobah ni b i lo WC-ja. Naš t rener je bil 
nekaj časa v Nemči j i in je seveda va-
jen na boljše ugodje.« Pojasnili smo 
predstavniku Borca, da so se razširile 
govorice, da niso dobi l i dovol j hrane. 
Pa je odvrn i l : »Mis l im, da je prišlo 
do nesporazuma, saj bi se v zvezi s 
hrano prav gotovo dogovori l i .« 

Ta dogodek gotovo potr juje, kot je 
že dejal predstavnik Pake, da .so za 
boljšo turist ično gostinsko ponudbo v 
naši dol in i potrebne tudi udobnejše 
sobe. (VOS) 

(OŠ AA) , Šmajdl (OŠ BR) itd. Pri sta-
ter Na-

kov (OŠ GŠj pred Mujk ičem (OŠ 14. 
rejših p ion i r j ih je zmagal Peter Na-

1S GŠ) pred Mujk ičem (OŠ 
divizi je) Podpečanom (OŠ GS), Ča-
dom (OŠ AA) in drugimi. 

Najbol jši v obeh kategorijah so bi l i 
Peter in Boris Nakov (oba OŠ GŠ), 
Mirsad Mujk ič (OŠ 14. divizi je) in 
Robert Podpečan (OŠ GŠ). 

Strelski šport 
Tretjega republiškega strelskega 

tekmovanja v mednarodnem progra-
mu so se udeležili tudi velenjski strel-
ci in bi l i znova zelo uspešni. Druga 
mesta so v strel janju s pištolo dosegli 
mladinka Denis Bola, mladinec Le-
gner in pri članih Štuhec, četrti mesti 
pa sta zasedla Trstenjak in Pšajt. 

Na strelišču Mroža so velenjski 
strelci v predzadnjem kolu republiške 
lige gostili ekipo Žalca. Doslej nepo-
raženi gostje se tudi v Titovem Vele-
nju niso pust i l i ugnati in so premagali 
domačine s 1.440:1.428. 

F. Ž. 

L e s t v j c a 

Ponedeljek, 15. februarja na radiu Velenje 

1. A L W A Y S O N M Y M I N D - Pet shop boys 

2. BALLA BALLA I I — F. Napoli 

3. B O D Y N E X T TO B O O D Y — Falco & B. Nielsen 

4. M Y LOVE — London boys 

5. M Y A R M S K E E P M I S S I N G Y O U - Rick Astley 

6. G . T. O. — Sinita 

7. THE T I M E O F M Y LOVE - B. Medley & Warnes 

8. E. S. P. — Bee Gees 

9. R E V U L U T I O N IN M Y H E A R T - Say, say 

10. T U R N B A C K THE C L O C K - Johnny Hates Jazz 

M o j predlog. 

Mo j naslov _ 


